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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
KLASA: 024-02/23-02/4  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-48 

Samobor, 14. 6. 2023. 

 

ZAPISNIK 

22. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 14. lipnja 2023. godine u 

prostoriji Centra za mlade BUNKER 

 

Sjednica je započela u 16.12 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, danas smo pozvani svi na 22. sjednicu Gradskog 

vijeća koja je zakazana u 16.00 sati, malo kasnimo. 

Molim gosp. Igora Čaića da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Ivan Horvat, Sanja Horvat 

Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Marija Lindić, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, 

Stjepan Razum, Zvjezdana Sečen, Mihaela Slamar, Željko Stanec, Miran Šoić te naknadno 

pristigli: Goran Gorše, Martin Komes, Darko Lisec  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Tatijana Lenart - opravdala izostanak, Željko Mataušić - opravdao izostanak 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 16 vijećnika, a 5 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 22. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI:  

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Davor Bošković - pročelnik Grada Samobora 

- Ana Huljev Domović - voditeljica Odsjeka za stručne poslove gradonačelnice u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Marija Šoić, privremena pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 
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- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Nikolina Puljić Glasnović, Jelena Vojvoda, Martina Trošelj, ravnateljice ustanova Grada 

Samobora 

- Draženka Robotić, zamjenica ravnateljice Gradske knjižnice Samobor 

- Mladen Žitković, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe grada Samobora 

- Željko Koščica, predsjednik Vatrogasne zajednice grada Samobora 

- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

- Antonio Širanović, direktor trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. 

- Maja Biondić, vršiteljica dužnosti ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

SOS 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

Ako nema, pitam tko je za ovakav dnevni red kojeg ste dobili u pozivu za sjednicu? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu 

2. Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu 

3. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija 

za 2024. i 2025. godinu 

4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2023. godinu  

5. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom 

i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu 

6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede 

i turizma Grada Samobora za 2023. godinu 

7. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2023. godinu 

8. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2023. godinu 

9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. 

godinu 

10. Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2023. godinu 

11. Prijedlog III. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

12.  Prijedlog II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

13. Prijedlog izmjene Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

14. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja mješovite zone Sitnice I u Samoboru 

15. Prijedlog odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana 

uređenja Stražnik u Samoboru 
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16. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o naknadama članova Gradskog vijeća Grada 

Samobora, članova radnih tijela Gradskog vijeća i članova radnih tijela gradonačelnice 

Grada Samobora 

17. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika Grada Samobora 

18. Prijedlog odluke o promjeni granica naselja Grdanjci i Javorek 

19. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra za opću upotrebu na k. č. br. 1292, zk. 

ul. 2599 k.o. Samobor 

20. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti na javnom dobru u korist trgovačkog 

društva HEP ODS d.o.o., Elektra Karlovac, u svrhu postavljanja elektroenergetskog 

objekta  

21. Prijedlog odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Samobora 

22. Prijedlog programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Samobora za 2023. godinu 

23. Prijedlog izmjena i dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima 

na području grada Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

24. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Pučkog otvorenog učilišta 

Samobor 

25. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

26. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

27. Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2022. godinu 

28. Izvještaj o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2022. godinu 

29. Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice za 

2022.godinu 

30. Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna 

Samoborskog muzeja za 2022. godinu 

31. Godišnji izvještaj o radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 2022. 

godinu 

32. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crveni križ Samobor za 2022. 

godinu 

33. Izvješće o radu i financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima 

Sportski objekti Samobor za 2022. godinu 

34. Izvješće o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2022. godinu 

35. Izvješće o radu Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2022. godinu  

36. Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Samobora za 2022. godinu 

37. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2022. godinu 

38. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2022. godinu 

39. Izvješće o radu trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2022. godinu 

40. Izvješće o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2022. godinu 

41. Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2022. godinu 

42. Izvješće o radu Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2022. godinu 

43. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

siječanj, veljaču i ožujak 2023. godine 

44. Ostale informacije. 

 

0a). 

MIRAN ŠOIĆ – Nakon utvrđivanja Dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno, potrebno 

je verificirati zapisnike. 

Dajem na verifikaciju Zapisnik 20. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 29. 

ožujka 2023. godine.  
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Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 20. 

sjednice Gradskog vijeća održane 29. ožujka 2023. godine  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (16 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 29. ožujka 

2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

0b) 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 21. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 19. travnja 2023. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 21. 

sjednice Gradskog vijeća održane 19. travnja 2023. godine 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (16 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 19. travnja 

2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat, gdje možemo postavljati pitanja, davati 

prijedlog iz samoupravnog djelokruga Grada Samobora. 

 Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam dva pitanja. Jedno pitanje je za komunalni odjel, ako 

mi se može pojasniti. Na prošloj sjednici kada sam postavila pitanje u svezi problema prometa 

u Lugu kroz Veliku Jazbinu, na onoj obilaznici na kojoj je bio povećan promet zbog zatvorene 

Starogradske ulice, u obrazloženju tog odgovora spomenula se obilaznica. Ta obilaznica je 

aktualna već dvadesetak godina, bilo je dosta problematično zbog te trase. Zanima me, da li je 

to u fazi nekog planiranja ili ima nekih konkretnih već smjernica? Ako je to konkretno nešto da 

li se zna trasa kuda bi išla, čisto da ljudi znaju. 

 Drugo pitanje je za Upravni odjel za društvene djelatnosti. Sada su završili upisi u vrtiće, 

pa me zanima kako stojimo s time? Koliko sam vidjela iz rezultata natječaja dosta je djece 

ostalo neupisano, malo manje od petsto djece nije dobilo mjesto u dječjem vrtiću. Mislim da je 

veliki razlog doseljavanja mladih obitelji s malom djecom u Samobor, upravo obećanje da će 

svako dijete imati mjesto u vrtiću. Zanima me razlog i da li imate kakvo rješenje za to? 

 

PETAR BURIĆ - Na početku da ispričam gradonačelnicu, koja je na žalost zbog bolesti 

danas odsutna. 
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Sukladno Poslovniku svi gradski vijećnici postavljaju pitanja gradonačelnici, odnosno 

zamjeniku, pa je onda na nama odluka da li ćemo to preusmjeriti prema pročelnicima upravnih 

odjela. Tako da ću ja odgovarati na pitanja, a ukoliko bude potrebno pročelnici mogu 

nadopuniti. 

Idemo krenuti od ove goruće teme, a to su upisi u vrtiće, pa da krenemo s time. Jučer su 

bili objavljeni rezultati upisa u vrtiće. Istina je da službeno, kako ispada, 497 djece nije upalo u 

vrtiće, pa ću malo obrazložiti to. Ukupan broj prijava u oba vrtića je bio 787, od toga neki 

roditelji su odlučili prijaviti se u oba vrtića, pa je tako došlo do duplih prijava. Kada oduzmemo 

te duple prijave od ukupnog broja, ispada da je 290 bilo duplih prijava i kada to odbijemo od 

inicijalnog broj realan broj prijava je 497. Vrtići su inicijalno iskazali mogućnost da mogu 

upisati 180-ero djece, a nakon toga dodatnim rošadama, uvidom u svoja poslovanja, u svoju 

organizaciju grupa, uspjeli su upisati skoro 60-ak djece više nego što su planirali. Tako da je 

ukupno u oba vrtića upisano 238 djece. Ukupan broj neprimljene djece je 259, kod toga je bitno 

napomenuti da 83 djece ne zadovoljava formalne uvjete, odnosno djeca neće imati navršenih 

godinu dana do 31. kolovoza. Tako da je broj djece na listi čekanja 176, tako da su neistine da 

nije upisano 500 djece u vrtić, već je realno stanje da nije upisano 176 djece u vrtić. Ono što je 

ove godine bila prva stvar nova koja se dogodila, donesen je Zakon o predškolskom 

obrazovanju od 28. 5. 2022. godine, gdje je bilo definirano u članku 20. podstavku 3. da djeca 

koja imaju navršene četiri godine imaju prednost pri upisu u gradske vrtiće. Tako da roditelji  

četrdeset četvoro djece su iskoristili tu privilegiju i upisali su svoju djecu u gradske vrtiće, pa 

su tako neki ostali bez upisa u gradske vrtiće koji možda zadovoljavaju formalne uvjete, ali isto 

tako oslobodila su se mjesta i u privatnim vrtićima. Tako da će na kraju broj neupisane djece 

biti još i manji. Bitno je napomenuti da danas u ovom rebalansu, kojeg ćemo kasnije usvajati 

na ovom Gradskom vijeću, postoji stavka dva dječja vrtića za koje smo dobili sredstva EU 

fondova, a to je dogradnja vrtića u Krklecovoj ulici i izgradnja vrtića u Molvicama. Ovim putem 

vas pozivam sve da budete kooperativni i da prihvatite rebalans jer samim time nam ovisi i 

početak radova izgradnje novih vrtića. Naravno neke stvari su se tu opet otegnula, ali tu su sada 

polemike oko Zakona o javnoj nabavi, mislim da smo to već i komentirali na jednoj od sjednica 

Gradskog vijeća, javna nabava za dječji vrtić u Molvicama. Prva nabava je bila poništena iz 

razloga što su stigle dvije prijave, jedna prijava koje je bila jeftinija nije imala ispunjene sve 

stavke u troškovniku, tako da se ona automatski po Zakonu o javnoj nabavi isključuje, a druga 

prijava je bila dosta preskupa. U tom trenutku nismo imali osigurana sredstva u proračunu i 

nismo mogli prihvatiti to. Nakon toga krenuli smo u ponovno raspisivanje natječaja za dječji 

vrtić u Molvicama, a isto tako pokrenula se javna nabava za Dječji vrtić u Krklecovoj. U 

procesu te javne nabave, a to je nešto što Zakon o javnoj nabavi na nacionalnoj razini ne drži 

vodu, odnosno olakšava situaciju onima koji to znaju koristiti, odnosno onima koji žele loviti u 

mutnom, mi koji želimo raditi ispravno dosta nam se otežavaju stvari. Rok za otvaranje oba 

natječaja se skoro pomaknuo za mjesec dana, jer su pristizali razni upiti po troškovnicima, ne 

bih sada želio ulaziti u detalje, ali mogu konkretno reći da je, jedan upit, bilo u troškovniku 

specificirana neka stavka, nakon toga potencijalni ponuditelj je bio lijen otvoriti priloge koji su 

bili također dostupni gdje je obrazložena ta stavka, pa su ispitivali zašto ovo, zašto ono, a sve 

im lijepo piše. Zbog takvih nekih sitnica jednostavno se taj rok za otvaranje ponuda produžio.  

Nedavno je bilo otvaranje za Dječji vrtić u Krklecovoj ulici, pa ako danas svi usvojite rebalans, 

kada stupi na snagu, mi ćemo potpisati odluku o odabiru, odnosno potpisat ćemo ugovor s 

izvođačem radova, ali najprije mora proći žalbeni rok pa tek onda potpis ugovora. Nekakav 

plan je da bi s petnaestim sedmim trebali krenuti radovi na dogradnji vrtića u Krklecovoj ulici. 

 Što se tiče vrtića u Molvicama javna nabava je isto provedena, bilo je otvaranje ponuda 

jučer, sada u Gradu kolege vrše provjeru svih troškovnika, svih pristiglih prijava, kako to ide 

po Zakonu o javnoj nabavi, a nakon toga će se vidjeti koliko sredstava imamo, bacili smo neku 

odokativnu kontrolu na način kolike su pristigle, vidimo da imamo osigurana sredstva za prve 

dvije, tri ponude sa sadašnjim stanjem u rebalansu. Nadamo se da neće biti problema i da neće 
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nam biti potreban hitan rebalans da bi mogli tu dodatno osigurati sredstva i nadamo se da neće 

biti žalbi na sami natječaj na jednom i drugom, da bi ti radovi mogli tijekom sedmog mjeseca 

isto krenuti. 

 Ono što je isto tako bitno napomenuti kod izgradnje ta dva vrtića osiguralo bi se 

dodatnih sto pedesetak mjesta u vrtiću, između sto pedeset i sto šezdeset, a čime bi se i sama 

ova lista dodatno sljedeće godine smanjila. Naravno, mi Samoborci volimo reći da je naš grad 

poželjna klima za doseljavanje mladih obitelji i ponosni smo na to, a isto tako smo sretni i veseli 

kada nam se djeca rađaju pa će biti vjerojatno još potreba za nove lokacije gdje bi se mogli 

raditi vrtići, da li graditi nove ili već neke postojeće objekte rekonstruirati, ali imamo i to u 

planu. 

 Zašto su se neke stvari možda s tim vrtićem malo odužile, mi nismo imali gotovih 

projekata u Gradu morali smo napraviti nove projekte, nakon što smo napravili projekte 

osigurali smo sredstva, a u tom trenutku su se otvorili i fondovi, pa zašto ne iskoristiti priliku, 

prijavili smo se na fondove i dobili smo sredstva. Mislim da je to bio hvalevrijedan potez od 

nas. 

 Što se tiče obilaznice Velika Jazbina, odnosno koja bi izlazila dolje na Jelačićevu ulicu, 

to je jedna tema koja traje već dvadesetak godina, inicijalni planovi su bili da bi doslovno 

trebalo rušiti jednu kuću i da bi kroz to dvorište trebala ići inicijalna cesta. Nama je to 

neprihvatljivo pa smo tražili neke druge alternativne pravce, načine kuda bi se možda mogla ta 

obilaznica napraviti. Vidjeli smo jedan potencijalni put gdje bi se samom izgradnjom 

prometnice otvorilo jedno dodatno veliko područje koje bi se moglo danas sutra koristiti i za 

stanovanje ili eventualno neka industrijska zona. Tako da smo sada u procesu proučavanja 

imovinsko-pravnih odnosa, koliko nam je novaca potrebno za rješavanje toga, radimo neki 

taktički plan na koji način i kako pristupiti rješavanju tog da se taj dio riješi kako bi se spriječila 

ona kritična točka onog suženja u Velikoj Jazbini. Ako pročelnik želi može me nadopuniti.  

 

 ALEKSANDAR MIXICH - Vezano za taj koridor tu nam treba i pomoć od Hrvatskih 

voda. Kolega Nikola Stić i ja smo imali dva sastanka u Hrvatskim vodama, kada smo prvi puta 

iznijeli tu našu ideju da bi trebali dio njihove čestice, možda čak da zacijelimo cijelu, rekli su 

načelno da, ali da moraju oni malo razmisliti. Na drugom sastanku su nam rekli ne, ne može, 

možemo vam dati da samo eventualno na dva mjesta pređete preko našeg koridora Hrvatskih 

voda ali uz uvjet da rješavamo još neke imovinsko-pravne odnose u Lugu. Oni tamo imaju isto 

neki problem koji je godinama nerješiv, pa je to bio jedan od uvjeta. Tako da nam je to malo 

otežalo rješavanje tog problema. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Zahvaljujem na odgovorima. Zanima me konkretno gdje bi 

to bilo, taj koridor gdje su uključene Hrvatske vode i taj put. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Mislim da je to kuća od gosp. Petrića, koja je trebala biti 

rušena u Velikoj Jazbini. On traži od nas odgovor što da on radi, da li ćemo mu rušiti kuću ili 

da zna da ju može uređivati i u njoj normalno živjeti. Mi smo htjeli obići njegovu kuću po 

koridoru Hrvatskih voda, a to je kada se ide od Grgosa čim se uđe u zavoj na tom mjestu bi se 

išlo ravno, ne bi se ušlo u ono suženje nego bi se išlo ravno. U ovom konceptu koji sada 

razmatramo, pošto su nam dali te neke ograničavajuće uvjete, mi bi se pomaknuli uz koridor 

Hrvatskih voda s tom nekakvom budućom planiranom prometnicom.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Još samo jedna stvar, netko kaže pa ne dobiva se baš puno 

s time mi hoćemo pravu obilaznicu, koje je bila kako mi to zovemo još od Tonija Filipca 

obilaznica. U ovoj varijanti bi se napravilo da kada se ide od pravca Grgosa da na tom dijelu 
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ceste ide jednosmjerna, a onaj dio ulaska u Jazbinu bi bio jednosmjeran prema Grgosu. Znači, 

tu se ne bi nitko krajcao tu bi bile dvije jednosmjerne ceste. Tako je zamišljen koncept. 

 

DAVOR DANIČIĆ - Imao bih jedno pitanje za zamjenika gradonačelnice. 

Dokle se stiglo s dječjim igralištem u Južnom naselju? Bilo je svakakvih priča, imam 

puno upita od svojih sugrađana pa ako mi možete konkretno nešto reći. 

 

PETAR BURIĆ - Park u Južnom naselju, možemo se pohvaliti da smo objedinili sve 

troškovnike, projektanti su nam dostavili šest različitih troškovnika, fizički nespojivih. Kolega 

Nikola Stić si je uzeo truda i uspio je spojiti sve troškovnike u jedan i naravno prilagoditi to da 

je sve sukladno Zakonu o javnoj nabavi. U troškovnicima su čak bili specificirani točni 

dobavljači samih igrala, a to je nedopustivo Zakonom o javnoj nabavi i ne želimo se igrati na 

taj način, pa je to trebalo sve prilagoditi da zadovoljavaju Zakonu o javnoj nabavi. Ono što 

mogu reći da smo ovaj tjedan pokrenuli postupak javne nabave, troškovnik je pušten na 

prethodno savjetovanje, kada prođe to prethodno savjetovanje ide se u postupak javne nabave, 

odnosno prikupljanje ponuda i to bi trebalo brzo imati poželjno rješenje, odnosno da vidimo na 

koji način i kada ćemo moći krenuti s time. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Moje pitanje se odnosi na pitanje prava na vodu, na pitanje 

vodoopskrbne mreže i zapravo koliko je život na našim brdovitim djelovima lijepog Samobora 

težak. Voda je došla do naselja Draganje Sela, Bišćani, do nekog dijela u šumi i sada bi se 

trebali priključiti stanovnici, naši sugrađani, mještani, na tu vodu. Dakle, priključak na vodu je 

dvadeset tisuća kuna po domaćinstvu, a pošto je to daleko od svake kuće, npr. tko je udaljen 

pedeset ili sedamdeset metara to je tisuću kuna po metru, pričam u kunama jer je to prošle 

godine njima dan cjenik u kunama, s time da Vodoopskrba i odvodnja tvrtka iz Zagreba uvjetuje 

da oni vrše iskop te vode, ne daju da si ti to riješiš sam, možda si možeš sam putem prijatelja 

ili već nekako, tako da oni od tog troška ne odustaju. Mislim, da je voda u dvadeset prvom 

stoljeću jedna od osnovnih prava i tekovina naše civilizacije. Da li bi mogao Grad Samobor 

nekako tim stanovnicima pomoći u podmirivanju tih troškova? Možda da se oformi radna 

skupina vezano za to i da se ode na razgovor u Vodoopskrbu i odvodnju, da bi ljudi mogli o 

svom trošku napraviti iskope, a ne da oni uvjetuju koja će to firma biti i po cijeni toj koja je, jer 

vjerujem da si to ljudi mogu jeftinije napraviti i da taj priključak bude jeftinija cijena i da Grad 

uskoči. Konkretno u Jaski, odnosno na području Plješivice, to je isto brdoviti kraj, isto je gorski 

dio, kod njih je priključak jedan euro i dvadeset pet centi. Realan trošak priključka je oko 

nekoliko tisuća kuna, znači ne nekoliko tisuća eura kako je kod nas, nego nekoliko tisuća kuna 

pomaže Grad, oni su druga firma i drugo sve. Možda jednostavno na neki način da pomognemo 

ljudima koji žive na tim dijelovima Grada, jer se ionako sve više ljudi iseljava i odlazi. Mislim 

da svakome tko tamo živi treba i čestitati, tko školuje djecu, tko radi, bez auta ne može nigdje, 

jer znamo i sami kakav je pristup do tih sela i kako se nekako sve to otežalo umjesto da se 

olakšalo u dvadeset prvom stoljeću. Mislim da bi stvarno trebali na neki način pomoći tim našim 

ljudima i pokazati da držimo do njih kao i do onih koji žive u centru grada, jer i oni su naši 

sugrađani, naši Samoborci. 

Imam prijedlog. Dakle, na Skupštini Zagrebačke županije u ponedjeljak koja je održana 

donesena je odluka o sufinanciranju geodetsko katastarske izmjere. Mi konkretno u Samoboru 

imamo geodetsko katastarsku izmjeru na području grada, a to je k.o. Rakovica, pa da se 

jednostavno prijavi na taj projekt da i Županija to sufinancira, a da se uostalom i predvidi da se 

još na neki dio grada napravi geodetsko katastarska izmjera, jer to je isto nekakav civilizacijski 

doseg i vrijedno dvadeset prvog stoljeća. 

 

PETAR BURIĆ - Zamolit ću pročelnika da zapiše mogućnost prijave za sufinanciranje, 

slažem se da treba uskladiti te knjige kako bi bilo jednostavnije i našim građanima a i Gradu 
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Samoboru da zna raspolagati sa svojim česticama, da ne bi bilo milijun i jedan vlasnik od kojih 

je pola, nažalost, umrlo. 

Što se tiče vode mi smo svjesni same cijene priključaka, to je već i gradonačelnica više 

puta rekla, pričali smo i s VIO-om u Zagrebu pa su oni rekli da je mogućnost plaćanja priključka 

i na rate postoje, i da postoje neke opcije kako bi se građanima eventualno olakšalo. Isto tako 

smo mi u Gradu napravili jedan izračun gdje smo došli do neke cijene priključka koja bi bila 

negdje malo manje od tisuću eura, da sada ne kažem točno, mi smo s tim prijedlogom išli prema 

VIO u Zagreb, konkretno prema novom direktoru, s onim starim nismo imali neku najbolju 

komunikaciju, ali ovaj novi je pristupačan i spreman je za rješavanje problema, svjestan je 

mnogih nedostataka same firme. Mi smo njemu predložili, da li mi možemo kao Grad ugovoriti 

neku firmu koja bi po toj cijeni radila priključke za nas, da oni plaćaju jedan dio, mi plaćamo 

jedan dio i građani plaćaju jedan dio, on je rekao da će sa svoje strane provjeriti koje su njegove 

zakonske mogućnosti i ovlasti po tom pitanju. Tako da po tom pitanju očekujemo odgovor. Isto 

tako gledali smo i o samom uvođenju nekih subvencija, tu moramo dosta razgraničiti onaj dio 

neke diskriminacije, jer netko tko radi u centru grada ima vodovod on će ga platiti, a netko tko 

živi u brdovitom dijelu da njega sada sufinanciramo. Tako da treba razlučiti i taj dio, naravno 

Žumberak se uvijek treba gledati drugačijim pogledom jer je ipak brdoviti kraj koji je dosta 

udaljen od Samobora. Tako da razmišljamo o tome i vidjet ćemo koji su nam koraci kad vidimo 

mogućnosti s VIO-om. 

Samo da napomenem da znamo da je Jaska to nedavno uvela, jučer sam baš konkretno 

dobio tu informaciju. 

Što se tiče samog VIO-a Zagreb, opet je došla na javno savjetovanje ova uredba o 

uslužnim područjima tako da će se Grad Samobor opet po tom pitanju očitovati. Na žalost, 

prijašnjih godina nije bilo sluha, nije bilo zainteresiranosti za tu temu, barem smo mi dobili 

takvu informaciju od Hrvatskih voda i od ostalih kolega, uvijek je ta tema u Gradu Samoboru 

bila gurana pod tepih i nije se predavala potpuna pažnja tome. Mi smo se stvarno uzeli u koštac 

s time da se pokuša naći način da se odvojimo od VIO, da se izborimo za određenu 

samostalnost, kako bi mi i Sv. Nedelja mogli na svom području sami određivati ako već ne 

cijenu vode, barem cijenu priključaka i izgradnju infrastrukture što će se obnavljati, što će se 

rekonstruirati. Tako da radimo i na tome i da ćemo se definitivno očitovati na ovo javno 

savjetovanje, još uvijek gledamo točno u kojem smjeru, a javno savjetovanje je otvoreno do 

ponedjeljka pa ćemo se očitovati u ponedjeljak. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Samo bih napomenula da nije ista cijena u Samoboru, recimo 

konkretno znam za kuću tamo kod nas, sa svime, sa šahtom, znači sa svime, ih je došlo tisuću 

eura, a ne dvadeset tisuća kuna, to je dvije i pol tisuće eura. Dakle, nije isto već u početku. 

 

PETAR BURIĆ - Znam, svjestan sam i ja toga, naravno da svaki metar oni računaju 

kao da kopaju sa suhim zlatom.  

 

MIRAN ŠOIĆ - To treba zabilježiti, trebamo dalje u akciju ići s obzirom da nije samo 

ovo područje koje je Zvjezdana rekla, imamo ih još koja su problematična. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da su stigli vijećnici 

Goran Gorše i Darko Lisec, te je sada na sjednici nazočno 18. vijećnika. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Prije nego postavim pitanja koje mi se ponavlja iz sjednice 

u sjednicu, zamolio bih tehničare da nam malo zraka puste u ovaj prostor, jer imamo četrdeset 

i kusur točaka pa da preživimo ovo Vijeće. Ako imate mogućnost pojačajte malo ventilaciju. 

Da ne ispadne da isto pitanje bude svaki puta, pa ću malo dati predpitanje pa ću postaviti 

ono isto koje sam i prošli puta postavio. 
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Da li imate informaciju gosp. zamjeniče kada će ići natječaji za škole? Pojavila se 

informacija da bi u tom natječaju mogla biti mogućnost i za izgradnju dvorana ukoliko ista 

sadržava prostorije koje će škola koristiti za učionice.  

Drugo pitanje. Budući da se zadnjih poprilični broj godina najavljuje, a zadnjih petnaest 

godine pogotovo, nekakav gradski bazen nikako da se izgradi. Da li imamo u planu izgradnju 

gradskog bazena, ako imamo gdje, ako ne da li se možda razmišlja o dogradnji Vugrinščaka i 

što imamo po tom pitanju u planu idućih par godina? 

 

PETAR BURIĆ - Što se tiče natječaja za izgradnju škola i dvorana po nekim 

informacijama to bi trebalo biti krajem šestog i početkom sedmog mjeseca. Mi u Gradu smo 

pripremili svu dokumentaciju kako bi mogli aplicirati na te fondove. Isto tako ovo je točna 

informacija, kada sam bio na sastanku u ministarstvu oni su spomenuli da za izgradnju sportskih 

dvorana natječaj će biti u dvanaestom mjesecu, ali ukoliko su u sklopu sportskih dvorana 

predviđene učionice koje će se koristiti za nastavu te dvorane će se moći prijaviti i u šestom 

mjesecu na natječaj. 

Što se tiče bazena, bazen je u Samoboru već dugi niz godina veliki trn u oku, mnogi 

građani ga zazivaju i mi smo svjesni toga. Hajdemo prvo krenuti od nas, danas smo već prošli 

temu o vrtićima, znamo kako nam je stanje u školama, mislim da nam je definitivno prioritet 

broj jedan izgradnja dodatnih kapaciteta u vrtićima, dodatnih kapaciteta u školama, kako bi se 

našim najmlađima, našem zalogu za budućnost, omogućilo bolje školovanje, kako bi se oni 

mogli razviti u što kvalitetnije osobe. Što se tiče bazena u prošlosti su bile neke prozivke putem 

društvenih mreža da bi bazen u Samoboru trebao biti izgrađen. Nemojte me držati za riječ, ali 

dvije devetnaeste ili dvije osamnaeste godine, za vrijeme bivše vlasti, bilo je aplicirano na jedan 

fond za izgradnju bazena, oni su dobili petnaest milijuna kuna na tom fondu za taj bazen, na 

žalost, te novce su odbili. Oni su odbili te novce i rekli su da im jednostavno to premalo novaca 

da bi izgradili bazen. Na žalost, nama su prioriteti sada drugačiji, pa mislim da je ovo pitanje 

za nekog iz bivše vlasti pa može detaljnije reći o tome zašto su u tom trenutku odbili te novce. 

Što se tiče Vugrinščaka tu smo već nešto pričali s ravnateljicom Sportskih objekata, 

gledali smo da li postoji nekakva mogućnost na koji način urediti Vugrinščak dodatno, da li da 

se napravi neki dodatni bazen, da se možda postojeći bazen natkrije. Tako da stvarno gledamo 

i u tom smjeru kako bi se taj bazen mogao cijelu godinu koristiti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam jedno pitanje koje se nastavlja na ovo pitanje o vodi. 

Naime, kažu da je voda ustavno pravo svakog čovjeka, a svjedoci smo toga da na području 

grada Samobora nemaju svi pristup vodi, govorim konkretno o Pavučnjaku, gornjem dijelu koji 

se nastavlja iz smjera Galgova, ne znam točno kako se ulica zove, ali to je Pavučnjak. Zamolili 

su me naši sugrađani iz tog područja da ovim putem u urudžbeni zapisnik stavljam njihov 

zahtjev da se na tom području počinje izgrađivati vodovodna mreža koja tamo ne postoji, 

postoje samo privatni bunari koji su često, ako ne i cijelo vrijeme, zagađeni, pa ljudi nemaju 

pitku vodu. Oni imaju problem s predsjednikom Mjesnog odbora Pavučnjak, odnosno 

predsjednicom, koja još uvijek ima adresu u Pavučnjaku a živi negdje u Samoboru i nije previše 

zainteresirana da u ime mjesnog odbora ona postavi to pitanje. Ovim putem molim da to uđe u 

urudžbeni zapisnik kao zamolba građana s područja Pavučnjaka da se počne s izgradnjom 

vodovodne mreže na njihovom području. 

Znam da isti takav problem postoji u Ulici Prinčevoj u Molvicama, tu nemaju problem 

s predsjednikom Mjesnog odbora, ali to su mi susjedi pa su me molili da u njihovo ime tražim 

da se povuče sto metara vodovoda do nekih četiri ili pet kuća, novosagrađenih, to su ljudi koji 

su se nedavno doselili, imaju malu djecu i nemaju pitku vodu. To nije tako veliki potez koji bi 

se eventualno možda mogao naći u nekakvom godišnjem planu. To je što se tiče vode. 

Ove dane smo imali biciklijadu u gradu Samobor i vidjeli smo da su ljudi masovno 

zainteresirani za prometovanje biciklima. Ovim putem molim, da se razmisli o tome ne da se 
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grade biciklističke staze, nego da se kroz grada i kroz sva mjesta oko grada uredi vožnja 

biciklima, da se označe neki koridori po kojima se biciklisti mogu voziti, odnosno da se naprave 

oznake za vozače automobila da se u tom smjeru može dogoditi susret s biciklistima, da 

osiguramo naše sugrađane koji s biciklom idu u grad na posao u školu i ostalo. To do sada nije 

bilo dobro označeno, a što se više ljudi vozi to je veća mogućnost nezgoda po cestama. Molim 

da kada se sada ceste urede, nakon ovih svih preinaka i renovacija, da se na neki način ta 

biciklistička mreža po gradu označi, da se ljudi malo sigurnije voze. 

 

PETAR BURIĆ - Samo da napomenem, to mi je promaklo u onom prvom odgovoru 

za vodu. Grad Samobor ima trideset tri lokalna vodovoda koje bi VIO Zagreb teoretski trebao 

preuzeti, a oni su nam decidirano rekli ne, mi to ne želimo preuzeti. Tako da se tu isto javlja 

veliki problem što se tiče vode, recimo konkretno MO Klake ima u potpunosti neispravan 

lokalni vodovod. U tom dijelu smo ima jako puno pomogli kako bi im se osigurali neki 

minimalni uvjeti i standardi za korištenje vode. Isto tako neke inicijative su se pokrenule pa su 

tako konkretno Klake dobile vodu, odnosno VIO se sjetio upaliti pumpu, pa su skužili da im 

pumpa stvarno pumpa vodu na brdo. Eto, oni imaju vodu pa je tu samo ostalo pitanje cijene 

priključka.   

Što se tiče Pavučnjaka to moram provjeriti s VIO-m, konkretno ne znam napamet sve 

tablice njihovih planova, da li je to negdje u planovima zavedeno, ukoliko nije budemo im taj 

dio napomenuli. Što se tiče predsjednice MO Pavučnjak ona je odstupila baš zbog toga jer se 

preselila u Samobor, a tamo je nju naslijedio njezin zamjenik. 

Što se tiče bicikala u prometu svjesni smo toga, drago nam je vidjeti da se naši građani 

sve više rekreiraju, sve više koriste bicikle. Tu ću zamoliti, kasnije, pročelnika da me nadopuni. 

Na mnogim našim prometnicama tu je problem širina ceste, a to znači da postoje neke dimenzije 

koje moraju biti zadovoljene zakonom pa nemamo mogućnost sada tu iscrtavati dodatne trake 

za bicikle, ali definitivno ćemo pokrenuti to pitanja s policijom da vidimo njihovo mišljenje i 

njihov stav i na koji način poboljšati samu sigurnost bicikala u prometu. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Definitivno je problem širina ceste, za formiranje 

biciklističke staze samo s jedne strane treba zakonski minimum pet i pol metara plus širina 

biciklističke staze, a to nama devedeset posto prometnica ne zadovoljava. Znači moramo tražiti 

neko tehničko rješenje da nešto proširimo, da suzimo eventualno nogostup. To nije baš 

jednostavno, razgovarali smo puno o toj ideji, i gradonačelnica osobno inzistira na 

biciklističkim stazama. Znači gdje god se to može provući to ćemo sigurno napraviti u 

narednom periodu.  

Bilo je pitanje za vodovod i Prinčevu ulicu, mislim, odnosno siguran sam da je to sada 

u ovom rebalansu, tu su osigurana dodatna sredstva za vodovod. Tu se radi o tri vodovoda, a 

jedan je baš Prinčeva ulica i stvarno nema razloga da to ne bude ove godine izvedeno. 

 

DARKO LISEC - Podržat ću svoju kolegicu što se tiče vodovoda, očito je vodovod 

danas tema, pa ću ja iskoristiti svoje pravo što se tiče vodovoda u Galgovu. Znači od dvije tisuće 

petnaeste godine, sada je dvije tisuće dvadeset treća, postavljam pitanje, pišemo peticije, što je 

s vodovodom od Samoborske ulice prema Lovačkoj kući pa dalje prema Rakov Potoku. Znači, 

bit će, osigurana su sredstva, nisu osigurana. Evo, čujem gosp. Mixich je rekao da su osigurani 

neki novci u proračunu pa me zanima da li sam ja možda u toj priči, odnosno Galgovo u toj 

cijeloj priči. 

Druga stvar je proširenje škole u Martinu. To smo već više puta pričali i ja sam više puta 

postavio pitanja na Gradskom vijeću. Svjesni smo i sami da u Galgovo dolazi sve više mladih 

obitelji, nema niti jedne slobodne kuće, grade se nove kuće, kapaciteti za koju godinu pokazano 

statistički i s vrtićem u Galgovu i koliko će biti upisanih novih učenika kroz godinu dvije, 

mislim, da će imati velikih problema u školi u Martinu, kao i problem u Bogumilu Toniju u 
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Samoboru. Tu bi se mogao odmah nadovezati kada smo kod škole, što je s školom u bivšoj 

vojarni, kako stoji ta priča? Zanima me gdje smo stali, da li smo se prijavili na neki natječaj, da 

li će biti nešto od toga? To je par pitanja s moje strane, pa želim odgovor na to. 

 

PETAR BURIĆ - Vječni problem vodovod u Samoborskoj ulici u Galgovu koji se 

prožima od vijeća do vijeća od tribine do tribine na radiju. Tu s VIO smo odradili veliki niz 

sastanaka i doslovno smo došli do toga da ih molimo i prosimo da to više naprave, jer ljudi su 

pisali peticije i stvarno se zalažu i trude se. Osobno su išli mnogi u VIO moliti ih i prositi ali na 

žalost sluha nije bilo. Pojavila se jedna inicijativa, gosp. Lisec je upućen, za samo rješavanje 

problema tako da moramo detaljnije ispitati što je moguće i kako je moguće. Naravno da Grad 

ukoliko će trebati nešto financirati to uopće nije sporno, Grad će se uključiti i samo rješavanje 

tog problema. 

Što se tiče proširenja škole u Sv. Martinu, hajdemo ovako, što se tiče proširenja škola 

bilo je već pitanje za zgradu broj pet u vojarni natječaj bi trebao ići sada krajem šestog i 

početkom sedmog mjeseca, dokumentacija je sprema, pa ćemo se prijaviti. Što se tiče ostalih 

škola plan je da do dvije tisuće dvadeset i sedme godine bude cjelodnevna nastava u školama, 

naravno ministarstvo se nikada nije sjetilo ove naše najveće škole, da li oni to mogu, kako oni 

mogu, što je njima potrebno, pa tako da mi pazimo na taj dio. Tako da smo odlučili napraviti 

projekt za uređenje potkrovlja u školi u Rudama kako bi se stvorili dodatni kapaciteti, dodatne 

učionice, kako bi oni mogli u potpunosti imati barem sada u početku jednosmjensku nastavu. 

Osnovna škola u Bregani će biti riješena samom dvoranom i dogradnjom tih dodatnih učionica 

u sklopu dvorane, Osnovna škola Samobor nema prostora za širenje, ali se gleda da bi se išlo u 

dogradnju i proširenje škole u Celinama kako bi se taj nizinski dio grada Samobora možda 

preusmjerio đake u taj dio škole. Što se tiče škole u Sv. Martinu ravnatelj je iskazao želju za 

proširenjem škole, i isto tako je rekao da je već kontaktirao vlasnika. Mi smo već pričali s 

vlasnicima parcele iza koji su voljni i spremni to prodati, ali naravno uvijek zapne oko cijene, 

mi kao Grad napravimo procjenu, procjena nam kaže fiksni iznos iznad kojeg mi ne smijemo 

ići, pa je u biti ostalo samo da se usuglasimo oko cijene i da se može ići taj dio otkupiti i raditi 

novi projekt za dogradnju škole u Sv. Martinu. 

Isto tako bitno je reći kod tih škola da na žalost Gradu Samoboru je nužno prijeko 

potrebna i treća škola, odnosno šesta škola po tom pitanju. Tako da gledamo i tu neke opcije i 

zemljišta na području grada Samobora i lokacije gdje bi bilo potencijalno dobro napraviti 

projekt za potpuno novu školu, ne malu školu nego školu s minimalno kapaciteta za šesto 

učenika. 

 

ŽELJKO STANEC - Kada je tražen odgovor onda moramo i dati odgovor na ovih 

petnaest milijuna kuna koji su stvarno bili ponuđeni, a to smo dobili na tom javnom natječaju 

na koji smo se javili. Procjena tog bazena je bila četrdeset i sedam milijuna kuna, to je nekih 

bilo tridesetak posto, to ste sve dobro rekli. S obzirom da u proračunu nismo imali dovoljno 

vlastitih sredstava iz tog razloga smo odustali, jer smo pretpostavili da bi barem trebao biti neki 

iznos subvencije oko sedamdeset posto. To je odgovor za bazen.    

Sada ću ja postaviti pitanje, a dali ste odgovore o broju upisane djece u vrtiće, pa me 

zanima zbog čega niste prije predvidjeli ili dogradnju nekog vrtića, s izgradnjom nije bilo 

vremenskog roka. Zbog čega niste privatne vrtiće pozvali na neke razgovore? Oni nemaju niti 

obavezu Zakona o javnoj nabavi, mogli su povećati neke svoje kapacitete pa smjestiti određeni 

broj djece i sigurno ne bi onda došlo do tog velikog broja, po meni je to veliki broj, nikada nije 

bio tako veliki broj neupisane djece u vrtiće i vrlo jednostavno ima ponuditi neku veću 

subvenciju, jer ipak je razlika djece koja se upisuju u gradske vrtiće i djece koja se upisuju u 

privatne vrtiće. Trebali ste im dati iznos bolje subvencije, neka ulože u svoje, to je najbrži način, 

već kada morate nešto pod hitno napraviti. Znači, niste se toga dosjetili, čak i dobro govorite 

neke stvari, vidim da ste dobro upoznati, ali opet vidite kako to vrijeme pokazuje, pa ne možemo 
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ovo, pa ne možemo ovo, pa VIO pa se nismo dogovorili. S te strane mi je drago što nije baš sve 

tako glatko, a s pozicije ako netko hoće zezati onda može sve, ali ipak treba jedno vrijeme.  

Što se tiče tog VIO-a, da teški su se razgovori vodili i ne ide sve glatko i nikad ovih 

trideset tri vodovoda neće preuzeti, toga morate biti svjesni. Bilo kakvo odvajanje iz sustava 

Zagreba to ćete u još veći problem ući, jer jednostavno ipak je taj holding i tu treba zauzeti neku 

poziciju odlučivanja koliko je tu moguće, da li će to novi zakon o tim vodouslužnim područjima 

dozvoliti o tom potom. Kažete nije bilo interesa gradske vlasti, sorry, ako ne želiš napraviti za 

grad onda taj posao nemoj niti obavljati. Nikada neću reći da vi nešto ne želite napraviti, ali mi 

je drago od onog svega, ne znam slikaš se dolje južni park, izvrsno, Daničić postavi pitanje, 

zašto se ništa ne dešava. Vidite ne ide to baš tako brzo, pa i mi smo radili, evo, tu je kolegica 

Sanja, pa idejno rješenje jedno, pa idejno rješenje drugo i vrijeme prođe. 

Vrtić u Molvicama poništen jedan natječaj, poništen drugi natječaj, Zakon o javnoj 

nabavi to su sve te priče i drago mi je da se vi s time sada suočavate. To je prije bilo pa gradska 

vlast ništa ne radi. Imate uspješniju gradsku vlast i manje uspješnu gradsku vlast. Samo bih vas 

zamolio nemojte prozivati, ja nikada nisam prozivao bivše kada sam bilo što komentirao, nikada 

nisam bivšu vlast, kada su bili gosp. Filipec i HDZ, prozivao. Oni su u svom periodu napravili 

ono što su najbolje znali, da li netko zna više o tom potom, vrijeme će o tome prosuditi. Stvarno 

bih vas zamolio da normalno reagirate i da bivšu vlast pustite na miru, što su oni radili, da li su 

mogli više, najvjerojatnije da jesu. 

Dao sam vam prijedlog što se tiče vrtića. 

Recite mi što je s javnim prijevozom. Mi smo onaj jedan natječaj započeli, pa mislim 

da je bio relativno kvalitetno napravljen, naravno uvijek ću reći može bolje. Kroz sve ove 

procese ja sam učio, nisam došao ja znam sve, mogao sam čak reći da nisam ništa znao, znači 

kroz procese smo učili. Što namjeravate napraviti s tim javnim gradskim prijevozom, u kojoj je 

to fazi? Zahvaljujem se na odgovoru. 

 

PETAR BURIĆ - Hvala na sugestijama i komentarima, kritikama i pohvalama. Meni 

iskreno nije niti želja niti cilj baviti se bivšom vlasti, mi gledamo samo sebe i ono što mi radimo 

i trudimo se raditi najbolje. Rekao sam to iz razloga jer se potegnulo neko pitanje što je bilo 

prije, nadovezao sam se znači da postoji neki kontinuitet neka priča, zato sam se nadovezao na 

taj dio po pitanju bazena, bilo je za vaše vrijeme, vi ste to provodili, vi ste radili. Ok, vi ste 

obrazložili zašto se nije išlo dalje u taj projekt. 

Ovo što se tiče vodouslužnih područja doslovno sam parafrazirao kolege iz Hrvatskih 

voda, to su bile njihove riječi. Ja se ne želim miješati u to vrije nisam bio u Gradu, nisam bio 

blizu, nisam imao uvida u stvari koje se i kako se radi. Meni je definitivno zadnji cilj baviti se 

bivšima, već gledam u budućnost i želim raditi na razvitku Samobora. 

Što se tiče vrtića, projekata prije nije bilo, pokrenuli smo izradu od idejnih projekata, 

glavnih projekata, do izdavanja građevinskih dozvola, do svega, nakon toga su se otvorili 

fondovi i prijavili smo se na fondove, ostalo više manje znate jer je bilo govora po tome na 

Gradskom vijeću prije. 

Što se tiče privatnih vrtića, privatni vrtići su nam ukazali na to da od dvije i desete nije 

bilo dizanja subvencija, prošle godine pošto je bio rat u Ukrajini, rast cijena, post COVID 

vrijeme, cijene su divljale na tržištu, mi smo im odlučili podignuti subvenciju s tisuću na tisuću 

dvjesto kuna tako da se i njihovo poslovanje olakša i kako bi mogli što bolje funkcionirati. Isto 

tako pričali smo s njima i potaknuli smo ih da li oni imaju nekakve želje i kapacitete za širenjem 

kako bi mogli upisati dodatni broj djece, naravno neki su razmišljali o tome neki nisu. To je 

sada opet njihova poslovna politika i u to ne želim ulaziti, ali nije da nismo ništa po tome radili. 

S privatnim vrtićima smo bili u komunikaciji, povećali smo subvencije, tako da je taj dio 

napravljen.  

Javni prijevoz, o tome smo i prije govorili, napravljena je nova studija javnog prijevoza, 

nakon toga smo krenuli da ćemo ići u raspisivanje natječaja, naravno dogodio se niz stvari u 



13 

 

periodu o kojem ste bili više manje izvještavani od podizanja cijena od Samoborčeka pa ne 

vožnje, pa odbijanja vožnje školske djece. To su sve neke situacije koje su nam bile neplanski 

i koje su nam jednostavno uzele u tom trenutku vrijeme da se bavimo s natječajem jer smo 

morali rješavati hitno gorući i vrući krumpir. Ono što mogu sada reći definitivno smo odlučili 

ići u raspisivanje tog natječaja što prije. Po nekakvim našim planovima trenutno smo u procesu 

pisanja postupka javne nabave s voznim redovima, s linijama, i nadamo se da bi to oko prvog 

sedmog trebalo isto tako ići u proces javne nabave. 

 

ŽELJKO STANEC - Zamolio bih vas samo da kažete koje ste nadopune, odnosno 

izmjene od raspisanog natječaja kojeg smo u četvrtom ili petom mjesecu dvije tisuće dvadeset 

prve godine pustili van, koje ste konkretne izmjene napravili u tom natječaju koji sada 

pripremate za puštanje van? To me sada zanima koje su to konkretne izmjene. 

Samo još jedan podatak. Jelena, koliko je danas stanje na računu Grada Samobora? 

Možeš mi reći otprilike. 

 

PETAR BURIĆ - Evo, mogu ja reći, stanje je oko devet i pol milijuna eura na računu. 

 

ŽELJKO STANEC - Znači, devet i pol milijuna eura, sedamdeset milijuna kuna, da 

bude lakše za baratati. Po meni Grad ne bi trebao imati apsolutno nikakve probleme za bilo 

kakve investicije. Da smo mi imali u to vrijeme sedamdeset milijuna kuna ili trideset milijuna 

za bazen. Uopće nemojte razmišljati, novac na računu, nemojte da tu nekom držim demagogiju, 

želim na neki način da se nešto pokrene ako se može pokrenuti. Novac na računu ne znači vam 

apsolutno ništa, vjerujte mi, apsolutno ništa. Znači to je javni novac kojeg na neki način vi imate 

odgovornost transparentno ga trošiti i dizati standard, odnosno usluge građanima grada 

Samobora. To je apsolutno cijela priča, pustimo sada to nije to niti toliko bitno. 

Zanima me, konkretno mi recite što ste izmijenili u natječaju oko javnog gradskog 

prijevoza? 

 

PETAR BURIĆ - Sada ću vam u grubo reći, a ostatak vam možemo dati pisanim putem. 

Gledali smo u smjeru optimalizacije linija, kako bi se optimizirao broj kilometara, da se smanji 

broj kilometara kako bi sami proces na kraju dana koštao jeftinije. Gledali smo isto tako koja 

su nam sve potrebna vozila, jer nije potrebno na svim linijama voziti velike autobuse. Nemojte 

me držati za riječ, ja konkretno nisam čitao vaš sami natječaj, možda ste i vi neke stvari 

spomenuli. Optimizacija linija, modifikacija voznog reda, sa svim time će se optimizirati broj 

kilometara koji će biti manji i na taj način će se možda dobiti bolja cijena, a usluga bi trebala 

biti još bolja i još veća, po nekim našim izračunima građani bi trebali imati minimalno 

dvadesetak posto više linija, a na kraju dana vozilo bi se manje kilometara i bilo bi puno, puno 

jeftinije nego što je sadašnji ugovor. 

Što se tiče novaca na računu, istina je imamo sedamdeset milijuna kuna, devet i pol 

milijuna eura, kako je kome draže. Vi gosp. Stanec bili ste u Gradu, bili ste zamjenik, bili ste 

na mom mjestu, isto tako znate da je veliki dio tih novaca već u biti i rezerviran samim 

proračunom za niz projekata. Isto tako u jednom dijelu smo željeli osigurati stabilan iznos na 

računu kako bi mogli podmirivati sve dospjele obveze kada nam krenu ovi EU projekti na koje 

smo se prijavili. Znači, potrebne su vlastite komponente u tome kako bi imali novaca u tom 

trenutku, kako bi mogli sve to poplaćati, jer ako mi potrošimo sve novce na same te projekte ne 

želimo da se dovedemo u nemogućnost podmirivanja drugih obveza za normalno 

funkcioniranje Grada. 

 

STJEPAN RAZUM - Zanimaju me samo dvije stvari vezano za prometnice u 

Falašćaku u kojem je to statusu? Svi znamo da je to alternativni pravac prema autoputu u ovim 

ljetnim mjesecima. Zanima me status i dinamika puštanja u promet u tom dijelu? Da li  na 
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prometnici rekonstrukcija Kladje - Falašćak planira dovršiti onaj dio ceste prema Konščici 

nekih dvjestotinjak metara koji nije dovršen, a sada je vodovod promijenjen u ovoj fazi? 

 

PETAR BURIĆ - Taj komadićak ceste od Sv. Josipa prema Konščici je trebao biti 

napravljen još dvije tisuće dvadeset prve godine, samo na žalost zbog cjelokupne situacije s 

VIO-m oni nisu bili u mogućnosti u tom trenu odraditi taj vodovod pa tako to nije bilo odrađeno 

onda. Naravno da ćemo gledati da se taj dio što prije sanira i da se što prije riješi. Tu će se 

kolega kasnije nadovezati po pitanju Falašćaka i Sv. Martina i Konščice. 

Što se tiče Falašćaka radovi idu dobro, radovi su u punom jeku, rokovi su kratki, mi 

pritišćemo izvođače radova, oni gore rade i subotama i nedjeljama, ni jedan dan prije osam, 

devet sati ne napuštaju gradilište. Jako je puno posla, tu je bilo preko dvjesto pedeset pilota koje 

je trebalo izbušiti za stabilizaciju samog terena. Mi gledamo da se to što prije i što bolje odraditi. 

Molim kolegu da me dopuni s konkretnim informacijama o samim radovima.  

 

ALEKSANDAR MIXICH - Sa Falašćak - Galgovo prometnicom mi smo sada negdje 

cca pedeset pet ili šezdeset pet posto izvedenih radova. Ako se radovi nastave ovim ritmom 

odvijat realna procjena je da ćemo napraviti negdje cca osamdeset pet posto radova. Danas smo 

imali sastanak zamjenik gradonačelnika, moja ekipa i ja, s izvođačem gdje smo ga traži da kako 

god zna da se angažira da još ubaci par podizvođača kako bi ispoštovali tu dinamiku. Daj bože 

da sve napravimo. Iskreno rečeno ja bih bio zadovoljan da napravimo tih osamdeset pet posto 

radova u ovom roku do tridesetog šestog. Nakon toga bit će još desetak dana radova koji bi se 

mogli pod prometom odvijati, gdje bi se radili na dvije pozicije gabenski zidovi, koji su van 

koridora prometnice. Vodit ćemo računa o tome da se proba pustiti promet što prije, ali konačno 

se posrećilo i vrijeme pa će se i to sigurno vidjeti na terenu. Imamo naših dvoje ljudi kolega 

Stić i Slavko su svaki dan na gradilištima i bore se i stišću da se taj ritam održi i da se daj bože 

još ubrza. 

Sv. Martin - Konščica, vidjeli ste na jednom i drugom dijelu da jako dobro napreduju, 

čak je jedan dio Konščice i nosivi sloj asfalt napravljen. 

Opet da ne bi bilo da se vadimo, a to i zna predsjednik MO Galgovo, nama se sada 

dešavaju neki niz stvari na koje nismo mogli utjecati. Tamo su dva segmenta vodovoda bila 

planirana, od strane VIO su raspisani natječaji i te firme rade. Na trećoj dionici je došlo do šest 

puknuća cijevi, doslovce u zadnjih tjedan dana i opet moramo hitno reagirati i opet ćemo 

izgubiti nekakvih četiri do pet dana da popravimo taj vodovod, s našim sredstvima u tom 

trenutku, a gdje ćemo ipak usporiti jedan dio izvođenja samih radova. Tako da nas uvijek nešto 

neugodno iznenadi, ali realno dobro sve ide i daj bože da se što više izvuče tih sredstava.   

 

PETAR BURIĆ - Samo bih rekao da što se tiče turističke sezone da je to obilazni 

pravac strancima koji idu na more kako bi izbjegli Lučko. Mi radimo sve na tome, kao što je 

kolega rekao da ukoliko već ne sami Falašćak - Galgovo, da se barem otvori ovaj dio kroz 

Konščicu - Sv. Martin kako bi tuda vozila mogla nesmetano prometovati na svom putu prema 

moru. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Bit ću kratak. Što se tiče aglomeracije, ja sam se time bavio, bavio 

i bavio, to bi bila priča otprilike sat vremena, ali suština je, mi smo se prije cca dvadeset pet ili 

trideset godina odrekli svog vodovoda u korist Zagreba, Zagreb je bio tada najbolji vodovod u 

Hrvatskoj. Što, više, nakon ostavštine određene politike više nije, nego je to jedan sustav koji 

ima šezdeset tri milijuna kubika godišnju isporuku, preko šezdeset posto gubitaka, ilegalnih 

priključaka i svega. Znači, to je takav sustav koji uopće nema aglomeraciju, Samobor, Sv. 

Nedelja koji su pod Holdingom zajedno sa Zagrebom nemaju aglomeraciju. Cijeli istog ima 

aglomeraciju, mnogi vodovodi, vi ne možete niti vjerovati koliko su to mali vodovodi da su u 

aglomeraciji, imaju po stotine milijuna kuna. Vi imate istok od Zagrebačke županije pod 
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Vodoopskrbom i odvodnjom Zagrebačke županije gdje vam je stvar da deseci tisuća priključaka 

idu besplatno sve preko EU, grade se stotine kilometara mreže. Što se tiče našeg vodovoda 

razgovarao sam i s gosp. Deakom i s gosp. Zurovcem prije godinu i pol, navodno njima je bilo 

obećano od Hrvatskih voda da će oni moći cup aglomeracije izvoditi neovisno o Zagrebu, znači 

u Holdingu. To je na žalosti ispalo da nije moguće, tako da su na neki način preveslani, zato je 

i krenula ustavna tužba. 

Što se tiče Jastrebarskog oni su odvojili svoj vodovod tako da oni mogu obavljati te 

svoje aglomeracije. Po toj uredbi je planirano četrdeset plus jedno uslužno područje i mi smo 

imali mogućnost još prije dvije godine da se izjasnimo hoćemo li ići sa Zaprešićem ili B 

varijanta je bila pod Jaskom. Stvar je da se to zakompliciralo jer se dobar dio Zagreba napaja 

iz Strmca, Vodocrpilište Strmec, i to je, ako se ne varam, osamsto litara u minuti zahvat, pa ako 

se idu Samobor i Sv. Nedelja cijepat što će to biti. Takvih primjeraka ima i u Slavoniji, Sikirevci 

koji su na području jedne županije napajaju magistralcem i Vinkovce i Županju, makar je to 

kompleksna situacija. Mislim, da je rješenje da bi mi uopće mogli pričati o ovim priključcima 

odvajanjem od Zagreba ili sa Zaprešićom ili B varijanta s Jaskom.   

Što se tiče tih lokalnih seoskih vodovoda, da, postoji ne znam točno broj, ali preko 

dvadeset ih ima. Znam ne može se ljude bez vode ostaviti, ali ti seoski vodovodi nisu uopće 

kontrolirani. To vam je više manje kao da zadruga ima svoj vodovod, niti se zna tko plaća, tko 

servisira pumpe. Znači cijeli Pavučnjak, Petkov Breg, Drežik, u Drežniku je bio problem sa 

escherichia coli koja se pojavila. 

Pitanje, koji je postupak, jesmo li mi za priključenje Zaprešiću ili smo za priključenje 

Jastrebarskom po pitanju tog vodovoda kada se ustavna tužba rasplete? 

Drugo pitanje, u stvari nije pitanje nego sugestija. Ugledajmo se na Veliku Goricu koja 

nema niti jedno dijete ne upisano u vrtić. Nije mi jasno pitanje, može biti to javni natječaj kako 

mi to idemo s tim vrtićima, malo raspišemo natječaj, pa je ponuđač izvan okvira predviđenog 

novca, pa se natječaj poništava, pa opet. Zašto ako je žurba nije pomaknuta ta ljestvica 

procijenjene vrijednosti natječaja, jer je to vama dirigirano od stručne službe, pa da se što prije 

to krene izvađati. Takve stvari se događaju u Gorici. 

Što se tiče javnog prijevoza, znači dvije godine nismo bili sposobni raspisati natječaj za 

obavljanje djelatnosti komunalnog, odnosno lokalnog linijskog prijevoza. Mi trenutni prijevoz 

obavljamo po koncesiji koja je dvije tisuće dvadesete ili dvadeset prve istekla, zato je bivša 

vlast išla raditi novi natječaj za javni prijevoz. Koncesija više ne postoji po uredbi EU, pa je 

zato i nastao problem sa Samoborčekom.  

Samo ću vam reći podatak da bi oko dvadesetak milijuna kuna došao cijeli prijevoz, ne 

samo lokalni linijski to je oko dvanaest i pol milijuna kuna na području grada Samobora, a s 

međužupanijskim bih došao oko dvadeset milijuna kuna. Što se tiče lokalnog linijskog 

prijevoza mi imamo toliko para na računu da bi mogli imati šest godina besplatnog prijevoza. 

Ono koliko znam da je Velika Gorica raspisala natječaj za besplatan linijski prijevoz i taj 

natječaj je dobila Čazmatrans i Autoturist, malo je nešto zaglibilo ali to će se riješiti kroz neko 

vrijeme.  

 

PETAR BURIĆ - Matija samo ću te zamoliti da me samo podsjetiš na sva pitanja na 

koja si se referirao u toku svog izlaganja da se mogu ja nadovezati na to. 

Prvo, aglomeracija je za fekalnu odvodnju, uslužna područja su za vodu, dvije su 

odvojene stvari, ali nebitno je o tome ćemo poslije. Stav Grada Samobora ja izdvajanje u 

zasebno vodouslužno područje, to je ono za što ćemo se zalagati i boriti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Idemo malo požuriti, s obzirom da je sat vremena već prošao koji 

imamo po Poslovniku. Nika ćemo zamoliti da se javi na sljedećoj sjednici u Aktualnom satu. 

 



16 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na usvojeni Dnevni red. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog godišnjeg izvještaja 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Ako se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

„za“ i 5 „suzdržan“) donijelo je  

 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

 

o izvršenju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Godišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o raspodjeli 

rezultata Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Vijećnik Stanec priča bez uključenog mikrofona pa se isto ne unosi u zapisnik. 
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MIRAN ŠOIĆ - Ako se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Prijedlog odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

„za“ i 5 „suzdržan“) donijelo je  

 

ODLUKU 

 

o raspodjeli rezultata Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Odluke o raspodjeli rezultata Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

NIKA FLEISS - Moje pitanje, zašto nigdje nema zahtjeva i rebalansa za sport koji je 

poslan više od prije pet mjeseci na Grad? 

 

PETAR BURIĆ - Zato jer su sportu bila sredstva povećana još prošle godine, odnosno 

u samom proračunu. Isto tako bila je izdvojena stavka za investicijsko održavanje, tako da se 

ukupna masa sredstava koja se mogla raspodijeliti klubovima je bila puno, puno veća nego što 

je bila prijašnjih godina. Zato se trenutno u ovom trenutku nije se išlo na razmatranje povećanja 

sredstava za sport, nego ćemo o tome razmisliti dalje u samom proračunu. 
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NIKA FLEISS - Hvala što se tiče rebalansa, da, dobili smo krajem prošle godine 

povećanje za trening i natjecanje, investicijsko održavanje ste maknuli sa samog Sportskog 

saveza preuzeli ste ih na Grad. Jako puno članica sami održavaju gradske prostore u kojima se 

nalaze, kao i nogometaši svoja igrališta. Mi smo poslali zahtjev za pomoć, za rebalans za 

redovno investicijsko održavanje, krajem prvog mjeseca. Svi me pitaju što je s time, a nikada 

nismo dobili odgovor na to. 

 

PETAR BURIĆ - Grad je tu i uvijek stojimo na raspolaganju svim klubovima i što se 

tiče same infrastrukture jer sve je to vlasništvo Grada Samobora. Što se tiče dvorana one su pod 

ingerencijom Sportskih objekata, što se tiče vanjskih terena i tu radimo na tome da i oni postanu 

pod ingerencijom Sportskih objekata, kako bi Sportski objekti mogli upravljati sa svime, 

održavati, uređivati, kositi i sve što je ostalo potrebno. Tako radimo na tome da to u što skorije 

vrijeme preuzmemo na taj način. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

MARIJA LINDIĆ - Samo sam htjela pitati, možda sam trebala kod prve točke to pitati. 

Zašto ste udrugama uzeli toliko, ono što smo tražili za programe? Ja govorim samo u ime 

Udruge Etno fletno, ne miješam se u druge udruge, a tražili smo za naše programe, morali smo 

čak i neke programe pustiti. Dobili smo za sve programe, a vi gosp. Burić znate i bili ste na 

puno naših programa, da je tu i puno sufinanciranja bilo, da ne možemo sve odraditi s onim što 

ste dali. Dakle, mi smo dobili za ovu cijelu godinu za sve programa dvije tisuće i devetsto kuna. 

Za Žetvene svečanosti, za Sv. Anu, čak nismo niti prihvatili Plac pod crkvom, jer zaista to ne 

možemo odraditi, za Čvarkijadu, za naše radionice. Radionice koje su zaista edukativne gdje 

pokazujemo puno našoj školskoj djeci i svima, a mi smo za cijelu godinu dobili dvije tisuće i 

devetsto kuna, oprostite, eura. Ne znam da li ćemo mi to sve uspjeti odraditi. 

 

PETAR BURIĆ - Na žalost, vi spadate pod udruge u kulturi, na žalost, donesen je 

zakon kojim je propisano da Kulturno vijeće, za koje je bio natječaj, mislim da je prošle godine 

bilo sazvano Kulturno vijeće. Natječaj je bio raspisan i tu su se ljudi javili i koji su ušli u 

Kulturno vijeće. Novim zakonom je definirano da Kulturno vijeće radi preraspodjelu sredstava 

udruga u kulturi. Na žalost, mi tu nismo imali utjecaja, mi se tu nismo miješali, to su eminentni 

ljudi koji se bave kulturom i koji su postigli nešto na području grada Samobora u kulturi. Ovim 

putem vas mogu zamoliti da mi pošaljete jednu žalbu, jedan prigovor na to. Vi imate vrijedne 

programe, vrijedno radite, bio sam na niz toga, slažem se. Velim, Kulturno vijeće je to koje je 

radilo preraspodjelu sredstava. 

 

ŽELJKO STANEC - Ovo je stvarno velika svota novaca s kojom Grad raspolaže, 

sedamdeset šest petsto sedamdeset milijuna kuna, za petsto sedamdeset milijuna kuna koje je u 

ovom momentu ogroman novac, i najvjerojatnije će većina odlučiti o tom rebalansu proračuna, 

to je ogroman novac. Možemo reći da od prije dvije ili tri godine duplo je proračun porastao, 

nije to baš mala svota novaca.  

Mi ovaj proračun nećemo podržati, odnosno rebalans proračuna, pa ću navesti i razloge. 

U ovom proračunu apsolutno nema nikakvih investicija, jedino taj vrtić koji se proteže kroz 

dvije godine, a upitno je da li će to u Molvicama biti i završeno. Znači, od onih projekcija skroz 

ste odustali od one tribine gdje ste obećali da ćete u slijedećoj fazi još i dograditi taj društveni 

sadržaj u Molvicama, znači od toga ste odustali. Znači, isključivo ste se bazirali na vrtić i to je 

vaše apsolutno pravo. 

Od razvoja infrastrukture, od tih cesta Falašćak to ste imali projektnu dokumentaciju, tu 

niste trebali raditi projektnu dokumentaciju, također, i za vrtić u Krklecovoj ste imali projektnu 

dokumentaciju. Znači to nije činjenica da ste nešto morali raditi na novu, da se možete javiti na 
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natječaj, već je to nešto naslijeđeno. Ok, to ste uspjeli dobiti iz Fonda solidarnosti određena 

sredstva i ja vam na tome čestitam. No, međutim, država je imala višak novaca i jednostavno 

nije znala kuda s novcima i da je netko imamo neki idejni projekt u tom momentu bi to i dobio. 

Dobro, tu ste ulovili nešto, Allnochov dvorac, na Trgu Vijećnica, stara zgrada, sve je to za 

pohvaliti, ali je puno lakše bilo doći do sredstava.  

Evo, tu je i Matija koji je lijepo govorio o aglomeraciji, on se pripremio. Htio sam još 

odgovoriti vama kada sam vas pitao za javni prijevoz, niste niti pogledali, počeli ste pričati o 

autobusima manjim i većim, naravno da autobusi moraju biti manji i veći, ali to sada nije niti 

bitno. Bitno je da se konkretno primite posla, odnosno odgovornosti, jer raspolažete s 

abnormalno velikom količinom novaca. Ovaj prijedlog rebalansa to ne pruža, ne pruža. Prvo, 

da bi imali mogućnost da se odrađuje velika količina posla koju ima gradska uprava, koji imaju 

spektar grada od ustanova, od vrtića, ljude trebate na neki način platiti. Ovim rebalansom 

proračuna to nije vidljivo, vidljiva su neka neznatna po meni povećanja od nekih šest ili sedam 

posto. To je neznatno povećanje da čovjek može kvalitetno i s voljom raditi svoj posao. Znači, 

prijedlog je i razlog zbog čega nećemo podržati taj proračun, upravo, niste razmišljali o onima 

koji obavljaju mukotrpan posao. 

Gđa Fleiss je napomenula sport, povećali smo sport, sport treba kontinuirano 

povećavati. Niste spomenuli da su neki klubovi uveli pedeset posto veću članarinu, barem ste 

mogli tih nekih pedeset posto dati tim klubovima da refundiraju to nešto i da olakšamo 

građanima koji svoju djecu puštaju da se bave sportom. Dobro je da roditelji puštaju da se djeca 

bave sportom i da imamo što više djece na tim terenima. Proračun nije po meni razvojan, nemate 

konkretne projekte, osim onih koje dovršavate, od te neke bivše vlasti, kakve takve, i niste 

apsolutno, po meni, u tom rebalansu proračuna, a očekivao sam stvarno, sam očekivao, i mislio 

sam da se može od svakoga nešto naučiti, jer ste krenuli da znate kako, pa sam i očekivao da 

jednostavno stvarno znate i razumijete se ponašati s financijskim sredstvima.   

 

PETAR BURIĆ - Žao mi je što vi u našem rebalansu ne vidite razvojnu politiku Grada, 

u kojem smjeru se želimo razvijati. Isto tako mi je žao što niste očito proučili ostale materijale 

i ostale programe pa bi tamo vidjeli što planiramo raditi i kako planiramo raditi, gdje planiramo 

raditi i zašto planiramo raditi. Žao mi je što nećete podržati rebalans, samim time ipak 

osiguravamo sredstva da se počnu raditi ta dva naša vrtića, ali dobro to je na vama, vi imate 

svoje razloge, a i sami ste ih iznijeli. 

Što se tiče naših ljudi u Gradu mi upravljamo s njima i nema potrebe da nam se netko 

miješa. Naravno gledamo isto način kako njima maksimalno olakšati i kako njima pomoći, tako 

da su im osobna materijalna prava bila povećana, plaća je za jedan dio povećana, a imamo i 

neke daljnje planove u pripremi.  

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Molim vas da smanjite malo klimu, gđi Fleiss je hladno, a 

i Zvjezdani. Nekako sam se nadao da me gosp. Stanec neće navući na pozornicu, ali bit ću 

kratak. 

Gosp. Stanec, ja vas strašno simpatiziram i uopće nemojte zamjeriti što ću sada reći. 

Kada vas slušam u zadnjih niz brojeva vašeg izlaganja, onda se sjetim moje mame gdje mi je 

dosta često rekla: „Marko nekad je bolje ništa ne reći.“ Pričate nam o demagogiji o politikanstvu 

dosta često i napominjte, ne bih sada ja ovo, pa o čemu pričamo, o čemu mi tu konkretno 

pričamo. Mislio sam da me HSS ne može više iznenaditi, jer prošli puta niste podržali 

bespovratna sredstva, pa sam onda shvatio da me ipak možete. Još uvijek nikakav prijedlog s 

vaše strane u dvije godine došao nije. Pričamo o dvoranama, o prijevozu, kao da je to problem 

od jučer ili prekjučer. Poslati ću vam gosp. Stanec jednu snimku, od prije deset ili jedanaest 

godina, hvala Bogu postoje evidencije, gdje jedan gospodin vama dobro znan, obećava za 

besplatne prijevoze, danonoćne, svakih dvadeset minuta, pristupačan svima itd., itd. Projekte 

ste izbacili dva mjeseca prije završetka vašeg mandata, i odjednom je rješenje postalo za sve, 
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hoćeš prijevoz, hoćeš Bregana dvorana, hoćeš školu u Bogumilcu. Ljudi, dvanaest godina je 

bilo prilike i nisam baš zamijetio da se jako puno toga napravilo, dajte još malo vremena. Ok, 

gradonačelnica ide putem hajdemo štedjeti gdje možemo, da li se mi svi s time slažemo, s 

većinom da, barem sa strane Fokusa, s nekim stvarima možda i ne, ali mislim da je put dobar. 

Zašto je lova na računu? Sami i znate raspisani su natječaji do tridesetog šesto se mogu podnijeti 

računi, evo, gosp. Mixicha ovim putem zaista pohvaljujem jer čujem s razno raznih strana da 

je čovjek primio jako dobro konce u svoje ruke, da se bori sa svim onim sa čime se bori, čestitam 

mu na tome i samo hrabro dalje, znam da ste potkapacitirani. Tristo postu su otišli energenti 

gore, kamatna stopa je otišla gore, nema udruge, nema ustanove, nema čovjeka u Gradu, od 

kada je preuzeta vlast koja nije došla i rekla da im nije plaća dirana po deset, dvanaest, petnaest, 

godina. O čemu mi pričamo. Dajte onda prijedlog za povećanje, ljudi moji, ne budemo podržali 

i to je to, pojeo vuk magare. Dajte, hajde, tu smo svi, zakleli smo se na prvom Vijeću svi zajedno 

za naš grad, ne vidim prijedloge. Bit će projekata, ok, riješit će se, ukinuli smo peronizaciju 

Samoborčekovu i Autoturistu da nam ne dižu cijene, tri puta su ih dignuli u međuvremenu. 

Odbili ste bazen, kažete nije bilo sredstava, zašto nije bilo sredstava, možda da ste imali više 

sredstava kako ih sada imamo možda bi bilo sredstava. Nije sve baš tako, prođite malo po gradu, 

radi se puno, ljudi su čak sada i ljuti koliko se radi. E, ali fali nam još, fali će uvijek, nećemo 

biti uvijek svi zadovoljni. Hajdemo malo smanjiti ovo politikanstvo i klimu. Dajte smanjite 

klimu. 

 

ŽELJKO STANEC - Uvaženi vijećniče i ja vas simpatiziram. Ne znam zbog čega ste 

to shvatili kao neku demagogiju, istinski nikada nisam došao za ovu govornicu i na tja način 

razmišljao. Da li vi to sada vjerovali ili ne, ali stvarno demagoški nisam razmišljao. 

Razgovaramo o rebalansu, govorim prijedlog, uvijek govorim zbog čega. Kada sam gosp. 

Buriću, zamjeniku gradonačelnice, isto postavio pitanje, nudio sam neki prijedlog. Stvarno ni 

na kraj pameti mi nije, čak sam i rekao malo prije kod izlaganja da svaka vlast želi napraviti 

boljitak gradu, i ja to stvarno i mislim da vi koji upravljate Gradom želite napraviti boljitak 

gradu, ali svatko može biti uspješniji u onome što radili ili neuspješan, o tome se radi. Nikakvu 

namjeru politikanstva, ja dok sam vijećnik u ovom Gradskom vijeću, ne trebam ništa iznositi, 

dragom Bogu čisto svejedno, ali želim razgovarati. Netko sada može reći , e sada je tebi žao jer 

si izgubio izbore, možda mi je čak i žao zbog nekog ponosa, ali radi nekog posla mi nije žao, 

jer je to ozbiljan posao i na taj način razmišljam. Malo mi je neshvatljivo da mi namećete neku 

političku demagogiju, stvarno mi je neshvatljivo. Evo, nemojte se više niti vi javljati, tu ću 

završiti.  

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Samo bih još tražila jedno pojašnjenje, ako mi možete dati, 

jer sam opet zapela za konkretno. Vidjela sam stavku kapitalni projekt izgradnje, rekonstrukcija 

i kupnja, te opremanje objekata u vlasništvu Samobora se povećava za iznos od devetsto 

dvanaest tisuća petsto eura. Zanima me konkretno, kupnja nekretnine za društvene namjene u 

iznosu od petsto trideset pet tisuća eura, koja je to nekretnina? Da li je to riječ o jednoj nekretnini 

ili više nekretnina? 

 

PETAR BURIĆ - Tu stavku smo odlučili povećati, baš iz razloga zbog potencijalnog 

vrtića ili izgradnje staračkog doma na području grada Samobora otvorila se mogućnost za 

kupovinu u Lugu starog Župnog dvora, vidjeli smo super potencijal na tom području ili za vrtić 

ili za starački dom, koji također nedostaje Gradu Samoboru. To je sve još u fazi nekih dogovora, 

velečasni mora dobiti suglasnost od Kaptola, ukoliko se taj projekt ne realizira gledat ćemo 

dalje da možemo kupiti neki drugi objekt kako bi mogli dalje razvijati vrtić, starački dom ili 

nešto, a na kraju kao bi mogli dalje rješavati imovinsko-pravna pitanja na području grada.   
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ĐURĐICA JANČIKIĆ - Ja dolazim iz tog područja pa me baš to zanima, a i mislila 

sam da je riječ o toj nekretnini. Sada ste rekli da predviđate za vrtić ili starački dom, ta ideja se 

pojavila već prije par godina, još za vrijeme prošle vlasti, ali za drugu namjenu. Mjesni odbori 

nemaju svoje prostorije (Lug, Podvrh, Mala Jazbina, Perivoj). Zanima me da li ste razmišljali 

o tome da bi se taj objekt iskoristio za neke zajedničke prostorije? Znači, imamo tamo veliku 

dvoranu, ima jako puno kvadrata, jako puno prostorija, gdje bi se moglo zadovoljiti potrebe tih 

četiri ili pet mjesnih odbora. 

 

PETAR BURIĆ - Hajdemo za početak mi to prvo kupiti pa ćemo onda definirati 

namjenu. 

 

MARKO POŽGAJ - Samo da se referiram opet na Molvice i taj vrtić, već sto puta 

ispričana priča. Znači, nije se odustalo od nikakvih faza dva i tri, već i sami znate da tamo nije 

cijelo zemljište u građevnoj zoni, pa prvo što moramo napraviti promijeniti poljoprivredno 

zemljište u građevinsko, koje je kupio Grad, da bi mogli dalje išta raditi. 

 

DARKO LISEC - Što je s Udrugom Samoborska narodna garda? Znači, već godinu 

dana pokušavamo Udrugu Samoborsku narodnu gardu staviti pod Grad, a ona je i dalje udruga. 

Tu je bilo nema papira ovog, pa nema papira onog. Zanima me, u kojoj smo fazi i kada možemo 

očekivati rješenje tog pitanja? 

Što se tiče vrtića, opet problemi, u Galgovo postoji vrtić koji ima mogućnost proširenja 

tog vrtića, samo treba napraviti plan, imamo tamo telefonsku centralu koje je pola centrale 

neiskorišteno, gornji kat se isto može iskoristiti. Djece ima jako puno neupisano pa možemo 

napraviti vrtić u Molvicama, možemo raditi proširenje vrtića u Galgovu, i gdje god se može 

napraviti neko rješenje da se napravi da se ta djeca upišu u vrtiće. 

 Što se tiče sporta ista stvar, razgovaram s ljudima u NK Galgovo, općenito ta sredstva 

su mizerna. Svi očekujemo da se ta djeca maknu od televizora, kompjutera, mobitela, a što mi 

toj djeci onda pružamo. NK koji je osuđen da sam sebe na neki način smisli kako će zadovoljiti 

i privući tu djecu, a to znači da im moraš napraviti neki sadržaj, moraš ima dati neke 

mogućnosti, nekakvu viziju svega toga, da bi to dijete ostalo na tom sportskom terenu. Prošla 

su ona vremena mog vremena, vašeg vremena, kada je to nama bilo pod normalno, ali ova djeca 

danas njih morate zainteresirati. Samo ih gledajte kako rade s mobitelom, trideset sekundi je 

njima informacija i to je njihov domet, to znači da njima treba neki stvarno dobar program. 

 

 PETAR BURIĆ - Što se tiče Garde želja je da to bude s novim proračunom unutra, 

natječaj je bio raspisan, sklopljen je ugovor za dodjelu sredstava, tako da za ovu godinu su 

dobili sredstva. 

 Galgovo za proširenje vrtića, hvala na prijedlogu, vidjet ćemo, razmotrit ćemo tu opciju. 

 Samo bih se još jednom nadovezao po pitanju financiranja udruga (kultura, socijala, 

sport ili koji drugi način), znam da su svima rasli troškovi za njihov normalni rad i 

funkcioniranje, na žalost Grad Samobor nije kasica prasica gdje mogu svi doći, odnosno nismo 

bankomat, uzeti novaca koliko im treba. Ono što se mi trudimo zalagati, najčešće kada pričamo 

s nekom udrugom, jedan na jedan, naša želja je da udruge si isto tako nađu neke druge izvore 

financiranja, zašto ne iskoristiti, ima županija, ima ministarstva, ima i EU fondova. Ima udruga 

koje stvarno super rade takve stvari. Mislim da je to dobar način za unaprijediti si neke stvari, 

pomoći si, olakšati si s tim financiranjem. Znam da mnoge udruge nemaju mogućnosti niti 

kapaciteta da bi mogli samo sprovesti neki natječaj, ali isto tako ih pozivam da se jave u Grad, 

ukoliko se nađe neki natječaj, kolege u Gradu će pomoći u sastavljanju prijave ili ćemo naći 

neki model kako to riješiti i jednostavno ih potaknuti da si nađu druga sredstva financiranja. 
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 Što se tiče sporta tu ima niz mogućnosti za izgradnju infrastrukture, tu se mogu i klubovi 

sami javljati. Treba potaknuti sve udruge da razmišljaju o tim drugim novim načinima 

financiranja i da nije Grad jedan veliki bankomat da koliko kome treba toliko možemo dati. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Molim da postavljate pitanje po točki dnevnog reda. 

 

 MATIJA HRŽIĆ - To je rebalans, u rebalansu je sve koliko ja znam. Prije svega hoću 

izraziti zadovoljstvo da napokon mogu razgovarati s nekim tko ne dođe na prvu sjednicu poslije 

izbora i kaže da je njegov proračun bio predizborni, tako da, eto, sve pohvale na toj promjeni. 

 Idemo redom, što se tiče sporta, uvjeren sam, imam čak podatak ne mogu se sjetiti točno 

koji broj da je Samobor, ako nije najlošiji Grad, onda jedan od lošijih gradova koji izdvaja 

najmanje po glavi djece koja se bave sportom. Sve što i hoćemo raditi kada pogledamo druge 

gradove, rekli bi da promoviram Veliku Goricu koja je u prvoj ligi, ako hoćemo da Samobor 

igra u drugoj ligi to košta između deset do petnaest milijuna kuna. Znači, ne možete očekivati 

rezultate i motiviranost djece i trenera, a da ste imali u Samoboru takvu situaciju da treneri nisu 

dobivali plaću ako neće davati lovu. Znači, bez love nema nikakve priče, to je suština.  

Druga stvar je što se tiče ljudi koji su na plaći u gradskoj upravi, znam da se ta osnovica 

minimalno dizala, to mi je rekla Petra, ali od dvije i devete godine se ništa ozbiljnije nije dizalo. 

Budimo realni, nitko ne živi od hvala, jer smo svi naučili što je novac i prestali smo živjeti od 

hvala. Ako hoćete ljude koji su korisni, koji su efikasni, koji će se predati svom poslu, morate 

dignuti tu lovu. To nije populistički baš da gradska vlast diže velikom broju, stotinjak ljudi, 

plaće, ali treba donositi teške odluke. Vi znate da npr. inženjer građevine u realnom sektoru ako 

ne dva, ali skoro dva puta ima veću plaću nego u gradskoj upravi. 

Ono što imam pitanje za gđu Sirovicu. Prije nekih godinu i pol smo gosp. Matijaščić i 

ja imali neku polemiku o tome što je u stvari preneseni višak. Ono što hoću pitati, koji je stvarno 

preneseni višak ove godine, ovaj rebalans iz dvije dvadeset prve godine, možemo li ovo što se 

prenosilo iz dvije dvadeset druge godine u dvije dvadeset treću godinu sada već smatrati 

prenesenim viškom, odnosno ako su sva dospijeća već izvršena? Ta informacija me zanima.  

 

 PETAR BURIĆ - Samo da se nadovežem po pitanju ulaganja u sport. Grad Samobor 

je u Zagrebačkoj županiji četvrti grad po količini novaca po glavi stanovnika koji se izdvaja za 

sport. 

 

 JELENA SIROVICA -Što se tiče viška, višak na kraju jedne godine sukladno 

proračunskom računovodstvu je jedan jedini, on se sastoji od nekog viška iz ranijih razdoblja i 

viška iz tekuće godine. Znači, na kraju dvadeset druge godine konsolidirani višak, Grada i 

korisnika, je četrdeset pet milijuna devetsto četrnaest tisuća devetsto kuna i dvadeset pet lipa, 

od toga je gradski četrdeset četiri milijuna šesto. Ono što sam pričala uz Odluku o izvršavanju 

kada smo pretvorili u eure i korigirali za pedesetak eura, on iznosi malo manje od šest milijuna 

eura. Znači, sve se zbraja od prije na trideset prvi dvanaesti je samo jedan jedini višak koji sada 

uključujemo u rebalans, osim onog djela o kojem sam pričala o rashodima korisnika koji je 

fiktivni višak u Gradu, a radi se samo o trenutku plaćanja računa. To su uglavnom režijski 

troškovi koje dobijemo tek u prvom mjesecu za prošli mjesec, znači, moramo stvoriti rashod u 

dvanaestom, a korisnik ostvari prihod tek u prvom mjesecu. To je jedini dio koji se ne 

raspoređuje, ali ga ne možemo dijeliti, možemo ga dijeliti po izvorima financiranja, a ne 

možemo ga dijeliti ovo je nastalo prije, on je na kraju godine samo jedan jedini. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ - Znam da mi je Matija sada htio reći, a ha, rekao sam ti, mi 

smo došli do tog zaključka. Osvrnuo bih se na jednu drugu stvar, malo sam u suradnji s 

kolegicom Fleiss zagrabio po površini sporta i čak se ne slažem s tobom Matija, ako će netko 

to htjeti izvući iz konteksta ona će to ispasti totalno nezgrapno ovo što ću izjaviti. Mislim da je 
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samoborskom sportu potreban jedan dobar dve diligench, prije svega i financijski, ali i socijalni. 

Imam filing da dosta velika količina novaca kroz godine se na vrlo upitne načine dodjeljivalo, 

Nika zajedno sa svojim kolegama i s novim vodstvom, čini mi se, da rade jedan dobar posao i 

da su na pragu toga kako bi to trebalo izgledati uz donošenje kriterija o kojima se već dugi niz 

godina priča. Malo sam ušao u problematiku NK Bregane, pa ću se osvrnuti na gosp. Lisca. Da, 

puno je djece, puno toga djeci treba ponuditi, makar jako puno toga kreće od doma i roditelji tu 

trebaju upregnuti. Mi smo sada ispred MO Bregana napravili besplatni trening za klince cijeli 

peti mjesec, odaziv je bio vrhunski. No, međutim, jako stvari nisu posložene u samom sportu, 

nisu transparentne, ne idu članarine tamo gdje bi trebale ići, ne ide lova tamo gdje bi trebala ići, 

klubovi se razdvajaju na dva, tri, četiri, imamo dva košarkaša, tri karatea, pet ovih, šest onih. 

Evo, Bregana je od preksutra novi klub, ja to pozdravljam, znam da će jako puno ljudi tu priču 

okrenuti na neki drugi način, ali, mislim da, dugoročno to je jedino ispravno, ako stavljamo 

djecu u prvi plan, njihov razvitak i sport kao takav. Tako da, mislim, nije samo ono crno bijelo 

i reći trebamo dati novac u sport, apsolutno, ali prije svega moramo dobre temelje postaviti da 

bi onda taj novac u suštini otišao na prave adrese, jer u suprotnom i dalje oni koji su dugi niz 

godina dobivali više nego su trebali dobivati dobivat će samo još više. Tako da uveden je novi 

sustav, som je tu i cijela priča oko transparentnosti, vjerujem da će na kraju ove godine, tj. 

početkom iduće, biti vrlo interesantno napraviti pregled izvještaja koje će klubovi dostaviti, jer 

neće više biti tako jednostavno pokazati koliko imaš klinaca i reći dostavi papir gdje piše da 

imaš sto klinaca. Tako da se veselim tom razdoblju, bit će vrlo interesantno, ali onda možemo 

nastaviti razgovor da li je puno ili malo novaca.     

 

PETAR BURIĆ -Drago mi je što su kolege iz Sportskog saveza donijele te nove 

kriterije, znamo kolika je to bila borba da se to stvarno donese, da to bude što pravednije, da 

raspored sredstava bude što bolji. Slažem se s ovim što je Marko rekao, na žalost, svi znamo 

kako su se nekad sredstva dodjeljivala. U toku dvije dvadeset druge godine kada sam išao okolo 

po raznim manifestacijama, pričao s raznim kolegama, što predsjednicima sportskih udruga, što 

s članovima sportskih udruga, mnogi od njih su mi rekli, gle Pero u sportu ima dovoljno novaca, 

samo treba biti kvalitetna raspodjela. Evo, to je možda dobar primjer Športskom savezu da 

možda još detaljnije uđe u tu raspodjelu jer to je desetak klubova i više koji su rekli, Pero u 

sportu ima dovoljno novaca samo treba kvalitetna raspodjela. Mislim da su ovi kriteriji dobar 

put na tom tragu, i kao što je i Marko rekao, rezultati će se vidjeti krajem godine, kada ćemo 

stvarno vidjeti tko radi, koliko radi, i zašto radi, i koliko stvarno zaslužuje novaca. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Molim da pričate o materijalu. 

 

MATIJA HRŽIĆ - To je materijal, izdvajanje u rebalansu za pitanje sporta to je dio 

materijala. Jel je? Dobro, provjeravam. Taj podatak ne znam, platak je u stvari vrlo zanimljiv 

ovisi kako ga prikažeš, jel se to odnosi na objekte, jel se to odnosi na djecu, jel se to odnosi na 

rad klubova, jel je to uopće bilo po glavi, jel je to bilo iz proračuna izdvajanje, apsolutno, pa ne 

dijeliš s brojem djece koji se bave sportom. Ja sam čuo drugi podatak, ako sam u krivu, isprika, 

dobro da ste osporili činjenicu, ali provjerit ću još.  

Ako se ne varam u donošenju proračuna dvije dvadeset druge godine u prosincu da je 

bilo iskazano da se u dvije dvadeset trećoj iz dvije dvadeset prve prenosi tih dvadeset četiri ili 

dvadeset šest milijuna kuna. Znači, u tom trenutku da je bilo baš iskazano prenošenje iz dvije 

dvadeset prve, da se nije rasporedilo, da se nije utrošilo, i da se prenijelo u dvije dvadeset treću 

godinu. Sve u svemu, poanta je, ja znam da ta lova postoji i da tu lovu inflacija jede. Stvarno 

još jedanput pozivam gradonačelnicu, koje sada nema tu i želim joj brzi oporavak, da je 

isplativije dignuti kredit kada treba lovu, nego da stoji toliko velika lova, a inflacija papa deset, 

dvadeset posto godišnje, a koliko radovi idu gore to je fenomenalno. Znači, ako je u dvadeset 
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godina stvarno na taj iznos otišla inflacija to su ozbiljni novci, to nije za baciti, samo to je 

poanta. 

 

ŽELJKO STANEC - Ovako u jednom pomirujućem tonu, ja se stvarno Marko slažem 

sa svime ovime što si rekao. Kriterije pozdravljam. Pozdravljam ovo udruženje Klokočevca i 

Bregane i mislim da je to dobar put, ali opet mislim da je premalo novaca. Oni koji kvalitetno 

rade njih treba nagrađivati, njih stvarno treba nagraditi, pogotovo jer rade ozbiljan posao s 

našom djecom i to treba vidjeti i u neke kriterije staviti, da stvarno oni koji rade za to budu i 

nagrađeni. Slažem se i s Matijom i svime što je rekao, stvarno čovjek kuži financije, novac treba 

trošiti da ne stoji na računu.  

 

PETAR BURIĆ - Kriteriji su javno dostupni, pa gosp. Stanec može proučiti kriterije, 

na stranici su objavljeni kriteriji pa možete vidjeti koje su sve stavke stavljene unutra. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Prije bih samo malo predsjednika prozvala na 

odredbe Poslovnika o radu vijeća, replike, rasprave i slično, ali to možemo malo kasnije 

raspraviti. 

Da se vratim na temu, s obzirom da nisam ni na aktualnom satu uspjela doći na red s 

postavljanjem pitanja, pa ću malo ovdje oko rebalansa, ali pokušat ću to skratiti. 

Ono što je zanimljivo da smo u nekom proturječju, slušajući sve ove rasprave slušamo 

koliko imamo potreba, a s druge strane Grad ima veliki višak novca. To je sada sve uistinu 

teško za odvagnuti, ali ja sam uvijek tu možda malo i preoprezna, puno je projekata koji su u 

tijeku, i ono što je već kolega iz komunalnog resora napomenuo, jedan dio novaca će se uspjeti 

povući iz samog fonda, a opet moramo znati ako želimo završiti neke projekte, da li će oni do 

tridesetog šestog biti gotovi i koliko će onda još sredstava trebati osigurati da se ti projekti 

završe, odnosno da se plate.  

Zanima me most kod kafića Toma, kada se očekuje da će biti završen? To je isto jedan 

od projekata koji bi trebao biti završen do tridesetog šestog. U kojoj smo mi fazi s tim radovima 

i koliko toga će ostati neizvršeno do tridesetog šestog? Stoga treba u rebalansu voditi brigu o 

tome da imate u nekom trenutku osigurana sredstva za platiti one situacije koje neće biti do tada 

završene. 

Isto tako puno se govori o svim potrebama koje imamo u društvenim djelatnostima, sve 

to stoji i treba i apsolutno se pokazuju sve ove potrebe koje jesu u predškolskom odgoju, ali sve 

to dovodi do onoga, što je već i gradonačelnica u jednoj tribini spomenula, da ćemo morati vrlo 

vjerojatno ići prema tome da se osnuje još jedna ustanova u predškolskom odgoju, a što će onda 

isto iziskivati određena sredstva iz proračuna. Tako da razumijem gradonačelničin oprez, koji 

je upravljanjem proračunom, jer pred nama su neke situacije koje će dolaziti i gdje će trebati 

osiguravati sredstva po prioritetima. Osigurati deset novih odgojnih skupina u predškolskom 

odgoju nije mala stvar, računajte samo koliko koštaju režije, koliko košta zapošljavanje novih 

djelatnika, a onda i sve ostalo. Tako da tu ima i promišljanja što donosi neko vrijeme, nije samo 

da se sada gleda ovih sedamdeset šest milijuna ili koliko je već bilo spomenuto, e sada to stoji 

na računu. Dakle, čekamo realizaciju određenih projekata koji će krenuti i u kojem trenutku 

ćete trebati odmah imati sredstva da ne ulazite u deficit, jer je deficit u proračunu nešto 

značajno. To su sve velike okolnosti o kojima treba voditi brigu.  

Napomenula bih, mislim, da nakon svog mog iskustva, da imamo mnoštvo toga ali 

Samoboru fali sredstava za velike projekte. Svi smo mi ovdje suglasni da treba svaku školu 

obnoviti i svi bismo željeli i još jednu novu školu, proširenje škole kapaciteta u Bregani u Sv. 

Martinu itd. Daj bože da bude jednosmjenska nastava ili cjelodnevna, kako se god zove, ali na 

žalost tako su zakonske ovlasti posložene i ne možemo dobiti novac iz proračuna države. Nije 

to kriva sada ova vlast, to je tako posloženo desetljećima i nikada to nećemo uspjeti dobiti, 

sjećam se primjera kada se dograđivala dvorana škole Samobor nisu se mogla dobiti sredstva 
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iz proračuna države, jer je Zakon o odgoju i obrazovanju tako posložen, Grad je morao sve to 

osigurati sam. Ja sam još uvijek u tim kunama, nisam još u eurima, nama valjda treba samo 

tristo milijuna kuna da bismo uložili u predškolski odgoj, da bismo imali neke kapacitete 

zadovoljavajuće, a gdje je onda školski odgoj. Da li jesmo bogat Grad ili nismo, to je isto za 

upitati se? Meni se čini da imamo onako dovoljno da se pokrivamo, ali na žalost za velike 

investicije nemamo novaca. Znači, mi nećemo moći sagraditi sami školu bez nekog kredita, a 

koliko škola možemo sagraditi, koliko kredita može Samobor dignuti, to su sve okolnosti o 

kojima treba razmišljati i nije lako samo reći to je javni novac pa idemo odmah sada sve to 

potrošiti i podijeli svima, a što nam sve inflacija i sve ostalo donosi sutra. Treba biti oprezan i 

paziti uistinu da ne ulaziš u neke situacije kao što se to Gradu Zagrebu dogodilo, koji je imao 

godinama deficit, a što sada ima, sada mora imati obvezu sa suficitom, pa ne može u neke 

investicije ulaziti i u neke situacije s kreditom. Nisam ekonomista, ali to je dosta zahtjevno i 

svaka čast Jeleni kao v.d. pročelnici koja barata s tim brojkama. Mislim da je danas obrazlagala 

vrlo lijepo i jednostavno, da svatko može razumjeti što znači proračun i što znači upravljati 

proračunom i na koji način se donosi.  

Da ne širim raspravu, smatram da je prvenstveno obveza Grada osigurati stabilnost 

gradskih financija i naravno realno razmišljati što i kako može financirati. Ulaganje u deset 

odgojnih skupina predškolskog odgoja u budućem periodu donosi osiguranje dodatnih 

sredstava u društvenim djelatnostima, na poziciji rashoda. To su okolnosti o kojima treba 

progovarati, naravno podržavam da apsolutno treba u svim područjima ulagati.  

Ovo mi isto nije jasno što se događa s kulturom, zašto je toliko zakonskih obveza, da se 

mora pridržavati onako kako je rasporedilo Kulturno vijeće, uz dužno poštovanje, a što se sada 

događa, ne znam iz ovog pojedinačnog koliko je kojoj udruzi dodijeljeno, što sada to znači za 

neke udruge, da li će one prestati funkcionirati ako su toliko programa imali, zašto je tkao 

odlučeno, ali nadam se da ćemo to do jeseni saznati. Rečeno je da se podnesu određene 

primjedbe pa da dobijemo svi skupa odgovor o tome. E, da sada više ne duljim, naravno i sport 

i sve što treba podržati, a svi kako kažemo da nam je grad na prvom mjestu i razvitak grada. 

Pozivam da razmislimo što možemo i što je realno. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Samo da uvaženoj vijećnici Sanji odgovorim na dva 

pitanja. 

Konkretno, most, možda je većina vas već i vidjela da je most konačno premošten i 

najteži i najkompleksniji radovi su sada gotovi. Šef gradilišta je rekao da ima jedanaest radnih 

dana, uvijek znamo da to u građevini baš i ne traje toliko, ali sreća je ta da su najkompleksniji 

i najskuplji radovi odrađeni, tako da ovaj kozmetički dio, neka drvena obloga, neko farbanje i 

lakiranje, to ako i zakasnimo par dana to je simboličan iznos, to je u promilima, a ne u postocima 

investicije. Očekujemo da će ta investicija biti realizirana s barem devedeset osam posto, na 

vrijeme. 

Odlično pitanje je Sanja postavila, da li mi jesmo bogati Grad ili nismo? Samo ću vam 

reći u mom resoru, novaca koliko nama treba za ceste, napravili smo simulaciju koliko bi mi 

trebali cesta godišnje rekonstruirati da budemo na nuli, ne da budemo sve bolji i bolji. Mi bi 

trebali dvadeset sedam i pol kilometara ceste svake godine napraviti, ako računamo da je vijek 

ceste dvadeset godina. To je nemoguće, ako napravimo godišnje tri do pet kilometara možemo 

biti sretni. Znači, meni bi trebalo pet proračuna da nam grad izgleda sve ljepše i ljepše uređen, 

sada govorim o cijelom području svih petsto pedeset kilometara ceste, a ne samo o centru grada 

i glavnih pravaca. Mi se trebamo truditi i boriti, ali nama će uvijek faliti sredstava kakav god 

da bude proračun za ceste, jer jednostavno takva je potreba. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 
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Ako se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 

II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“, 1 „protiv“ i 4 „suzdržan“) donijelo 

 

II. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu. 

 Nastavlja se s radom sjednice, te se konstatira da je nazočno dvanaest vijećnika.  

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Obrazloženje ste primili u materijalima, pa ako će biti pitanja možete dobiti odgovor. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

II. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu, , u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Program prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora 

za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA 
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mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena Programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

IZMJENA PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

II. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA 
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javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 
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II. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog III. izmjene i 

dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjene i 

dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst III. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 



31 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

II. IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst II. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjene 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjene 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 3 „suzdržan“) donijelo 

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst izmjene Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja mješovite zone 

Sitnice I u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam samo jedno pitanje. Znači, to dolazi do izmjene UPU-

a, dio stambene namjene se prenamijenjuje u mješovitu, koliko sam ja shvatila. Ako možete 

malo konkretnije pojasniti o čemu se radi. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Da, mijenja se u mješovitu namjenu i isključivo je riječ o dvije 

čestice 3778/3, 3778/25. To su preduvjeti za izgradnju male sportske dvorane, koja će biti na 

raspolaganju onoj školi odmah do. Znači, isključivo je vezano uz ove dvije čestice i ništa drugo 

u tom obuhvatu se ne mijenja. 

 

PETAR BURIĆ - Ako ja mogu nadopuniti, to je vezano uz novu školu koja se nalazi u 

Samoborskim vrtovima, oni su podnijeli zahtjev za te dvije čestice kako bi mogli napraviti 

sportsku dvoranu u sklopu škole. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?  

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja mješovite zone 

Sitnice I u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKE 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja mješovite zone 

Sitnice I u Samoboru, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o II. 

izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Molila bih gosp. Frankića da nam pobliže objasni o 

promjenama koje su se u UPU-u Stražnik dogodile, jer vidim da su veličine parcela koje su 

nekada bile određene na minimalno tri tisuće kvadrata smanjene na dvije, da se pojačava 

izgrađenost unutar parcele, povećava se katnost, smanjuje se zelena površina. Svi znate koje je 

to područje, kada stanete na samoborski Trg i pogledate gore vidite sada zelenilo, a u budućnosti 

ćete vidjeti beton. Zanima me, kakva se to sada promjena dogodila? Taj dio se uvijek čuvao 

kao zeleni dio grada, sve parkove smo u nizini srušili pa ćemo sada srušiti i šumu Stražnik. 

Kakav je to interes i čiji je to interes i zbog čega se to ovim UPU-om dozvoljava? Ne moramo 

sve podilaziti investitorima, nešto mora ostati i za građane grada Samobora. 
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HRVOJE FRANKIĆ - Što se tiče ove korekcije s dvije tisuće kvadrata na tri tisuća 

kvadrata ovdje je riječ isključivo o usklađenju ovog UPU-a s novim GUP-om. Dakle, imali smo 

GUP iz dvije tisuće i sedme godine, a dvije i dvadesete donese je novi GUP, prilikom izrade 

UPU-a išlo se na korekcije pojedinih grešaka, išlo se na usklađenje s GUP-om. Ono što je 

konkretni zahvat u prostoru to je uklanjanje ove prometnice što ste mogli vidjeti u materijalima 

koje ste dobili, a iz razloga fizička osoba koja je kupila cijeli niz pojedinačnih parcela, a koje 

su imale svrhu tada u tom GUP-u, odnosno u prethodnom UPU, da se nadovezuju na tu 

prometnicu kao pojedinačni mali objekti ovdje bi bio jedan jedini objekt u sredini svih tih 

parcela. Znači, to je objekt za obiteljsko stanovanje, tako da nije riječ o nikakvoj zgradi, niti o 

nikakvoj, da to tako nazovem, egzibiciji građevinskoj. Ova konkretna primjedba je usklađenje 

s postojećim GUP-om. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Iskreno nije mi to baš previše jasno, dvije tisuće dvadesete 

je bila ona bivša vlast, samo neki su tu prisutni, i tada sam bila proti tog GUP-a koji se donosio, 

gdje se devastirao taj dio grada. Sada je ova vlast, ničim izazvana, samo potvrdila da je to tako 

izvrsno i dobro i da se dozvoli takva gradnja na tom području. Vidim već da se gore počeo neki 

ogromni objekt graditi, ne znam što će to biti u budućnosti. Želim samo reći ljudima da ono 

lijepo zeleno u Samoboru u budućnosti će biti betonsko pa da se svi pripremimo na to. 

 

PETAR BURIĆ - Mi nismo zaboravili na neke stvari o kojima smo pričali već ranije, 

samim Prostornim planom ćemo definirati neke segmente gradnje, na koji način i kako želimo 

da se grad Samobor razvija. Sukladno tome to će se kasnije pretočiti i na GUP i na sve ostale 

elemente. Mi isto sigurno ne želimo da grad bude preizgrađen, da bude previše betona, asfalta, 

već želimo da nam grad i dalje zadrži ovu zelenu vizuru i da se na kraju to zelenilo poveća. 

Između ostalog napravili smo strategiju zelene urbane obnove s kojom želimo dodatno ozeleniti 

grad, gdje želimo sve naše nove projekte načiniti zelenim i da stvarno budemo grad primjer po 

tom pitanju. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?  

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

II. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (12 

„za“ i 4 „suzdržana“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o II. izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

dopuni Odluke o naknadama članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih tijela 

Gradskog vijeća i članova radnih tijela gradonačelnice Grada Samobora. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o dopuni 

Odluke o naknadama članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih tijela Gradskog 

vijeća i članova radnih tijela gradonačelnice Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o dopuni Odluke o naknadama članova Gradskog vijeća Grada Samobora, članova radnih tijela 

Gradskog vijeća i članova radnih tijela gradonačelnice Grada Samobora, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o dopuni Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o dopuni Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

promjeni granica naselja Grdanjci i Javorek. 

Obrazloženje ste dobili u materijalima za sjednicu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

promjeni granica naselja Grdanjci i Javorek. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o promjeni granica naselja Grdanjci i Javorek, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o promjeni granica naselja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra za opću upotrebu na k. č. br. 1292, zk. ul. 2599 k.o. Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra za opću upotrebu na k. č. br. 1292, zk. ul. 2599 k.o. Samobor. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra za opću upotrebu na k. č. br. 1292, zk. ul. 2599 k.o. Samobor, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti na javnom dobru u korist trgovačkog društva HEP ODS d.o.o., 

Elektra Karlovac, u svrhu postavljanja elektroenergetskog objekta.  

 



36 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti na javnom dobru u korist trgovačkog društva HEP ODS d.o.o., 

Elektra Karlovac, u svrhu postavljanja elektroenergetskog objekta.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti na javnom dobru u korist trgovačkog društva HEP ODS d.o.o., 

Elektra Karlovac, u svrhu postavljanja elektroenergetskog objekta, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o raspisivanju javnog natječaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 
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AD22.)  

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske na području grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i 

dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

IZMJENE I DOPUNE PLANA 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2023. do 2025. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 



38 

 

 Tekst Izmjene i dopune Plana razvoja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut Pučkog otvorenog učilišta Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut Pučkog otvorenog učilišta Samobor, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i 

usklađenje granica  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu. 
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 Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i 

usklađenje granica  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

 Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Izvještaj o 

poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o poslovanju 

Dječjeg vrtića Izvor za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića Izvor za 2022. godinu, u tekst kao što je 

dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Izvještaj o 

poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o poslovanju 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o poslovanju Dječjeg vrtića Grigor Vitez za 2022. godinu, u tekst kao 

što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Izvješće o 

izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske knjižnice za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana Gradske 

knjižnice za 2022. godinu, u tekst kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD30.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 

2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg obračuna Samoborskog muzeja za 

2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješće o izvršenju Programa rada i razvitka te financijskog plana i godišnjeg 

obračuna Samoborskog muzeja za 2022. godinu, u tekst kao što je dano u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD31.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Godišnji izvještaj o 

radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnji izvještaj o radu 

i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 
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ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o radu i poslovanju Pučkog otvorenog učilišta Samobor za 

2022. godinu, u tekst kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Godišnjeg izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradskog društva Crveni križ Samobor za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradskog društva Crveni križ Samobor za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crveni križ Samobor za 

2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD33.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 

2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor za 

2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 
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ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijsko izvješće Ustanove za upravljanje sportskim 

objektima Sportski objekti Samobor za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD34.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset četvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijsko izvješće Samoborskog športskog saveza za 2022. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu i financijskog izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD35.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset petu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu Zajednice 

tehničke kulture Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 
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ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu Zajednice tehničke kulture Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD36.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset šestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Savjeta mladih Grada Samobora za 2022. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu Savjeta 

mladih Grada Samobora za 2022. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD37.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset sedmu točku dnevnog reda - Izvješće o 

poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkog društva Komunalac d.o.o. za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o poslovanju prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD38.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset osmu točku dnevnog reda - Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. za 2022. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o poslovanju prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD39.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset devetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2022. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2022. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvješća o radu trgovačkog društva Poduzetnički centar Samobor d.o.o. za 2022. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD40.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrdesetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih htjela napomenuti da imate grešku na stranici 

12., poslovali ste s dobitkom, a tamo ste u kolonu gubitka upisali taj iznos. Nije to moje pitanje. 

U vašem izvješću piše da ne proširujete mrežu plinovoda zbog novonastale situacije s cijenom 

plina i cijelom tom situacijom, da više niste distributer na našem području, pa je sada možda 

ovo pitanje više za zamjenika gradonačelnika. Da li ipak postoji mogućnost da se revidira ta 

odluka, te da se ipak počne proširivati ta mreža?  Sada imamo novih kućanstava u novonastalim 

naseljima koji traže da im se spoji plin a mreže nema. Da li u budućnosti postoji mogućnost da 

se ta odluka revidira i da se ipak mreža proširuje? Konkretno, Prinčeva ulica, Molvice. 

 

PETAR BURIĆ - Iskreno, prvi puta čujem za ovu odluku. 

 

ANTUN OKLOPČIĆ - Ne postoji, kao što je i zamjenik rekao, nikakva formalna 

odluka. Morate razumjeti da u situaciji kada su cijene plina divljale, kada smo bili u početnim 

trenucima Ruske agresije, da je sve izgledalo jako crno što se tiče plinskog poslovanja. Nekako 

smo u tom trenutku povukli ručnu kočnicu u izgradnji. Naravno, imamo plan investicija, ako 

su odobrene od regulatora i koje moramo izvršavati. Prema tome, nema bojazni, a to se vidi iz 

plana investicija koji je za ovu godinu. Znači, investicije će biti i dalje nastavljene, dogodio se 

i poremećaj na tržištu, odnosno poskupljenja, tako da su nam cijene radova za jedno dvadesetak 

posto se povećale, pa se moramo malo sada uskladiti s time. 

Moram reći da sam zapravo iznenađen ugodno koliko ljudi i u ovom trenutku podnosi 

zahtjeve i imamo jako puno priključena u odnosu na to sve. 

Iskoristio bih prigodu, kada sam već tu, da se zahvalim Gradskom vijeću i svim sazivima 

Gradskog vijeća i gradskoj upravi i svim gradskim upravama na podršci koju je Energo Metan 

za vrijeme moga upravljanja imao, s obzirom se manje od mjesec dana bliži čas moga odlaska 

u mirovinu. Tako da i uspjesi Energo Metana, a mislim da se ipak radi o uspjesima, su dijelom 

i plod rada i suradnje s ovim gradskim ustanovama, odnosno tijelima gradske uprave.  

Još jedna stvar, nikada se nisam osjećao da sam dotepenac ovdje, pa na tome hvala isto. 

 

MIHAELA SLAMAR - Prije nego nam odete u mirovinu samo bih me interesirala 

jedna informacija, ako se sjećate Školske ulice u Molvicama, ona je prije nekoliko godina 

asfaltirana, ali tada nije proveden plinovod. Ako mi možete dati povratnu informaciju zašto to 

tada nije učinjeno, s obzirom da sada dobivamo upite građana da se isto provede. 
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ANTUN OKLOPČIĆ - Nisam siguran da napamet znam ovako podatke, ali mislim da 

za neku ulicu nismo dobili suglasnost za radove, ako je to jedna ulica koja je nedavno 

asfaltirana. Provjerit ću pa ću vam dati odgovor. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zapisat ćemo pa ćemo pripremiti pismeni odgovor. 

 

MARTIN KOMES - Zanima me, nije da se baš previše kužim u to, ako mi možete 

pojasniti, ako je većina ljudi otišla u GPZ Zagreb koja je bila vaša funkcija u ovih godinu dana 

i koja je projekcija za opstanak poduzeća u budućim godinama?  

 

ANTUN OKLOPČIĆ - Pitanje pokazuje duboko nepoznavanje tržišta plina. Onaj 

segment poslovanja kojeg privremeno sada ne obavljamo, iako se nismo odrekli te djelatnosti, 

je praktički kupovanje i ispostavljanje računa. Znači, jedina djelatnost firme je dio posla koji 

sada ne obavljamo da na veleprodajnom tržištu kupimo plin i da ispostavljamo pojedinačne 

račune našim krajnjim kupcima. Sve ostalo je ostalo na nama, distribucija kao djelatnost je 

najveći dio toga posla. Znači, mi i dalje održavamo mrežu, gradimo mrežu, očitavamo, brinemo 

se o sigurnosti, i umjesto da šaljemo pojedinačne račune našim kupcima šaljemo ih 

opskrbljivačima tih istih kupaca, u ovom slučaju Gradska plinara koja opskrbljuje kućanstva, 

plus još desetak opskrbljivača pravnih subjekata, među njima je najveći HEP plin iz Osijeka. 

Znači te iste podatke koje smo očitali brojila šaljemo njima i oni svoje račune šalju kupcima. U 

Energo Metanu ne postoji niti jedan zaposlenik za kojega se može reći da radi na poslovima 

opskrbe. Imamo četrnaest zaposlenih, virtualno dva zaposlenika su na poslovima opskrbe, ali 

ne možemo reći ova gospoda ili ovaj kolega, već je dio osobe zaposlen i bavi se opskrbom. 

Tako da kažem to je zanemarivi dio u našem opsegu poslovanja, s druge strane čak se pooštrilo 

u segmentu isključenja. Kada mi sada dobijemo od sadašnjeg opskrbljivača zahtjev nekog 

neplatišu, u vrijeme kada smo mi opskrbljivali to smo mogli malo popeglati i potrpiti malo, 

sada imamo rok od petnaest dana da ga isključimo, ako ga ne isključimo plaćamo kaznu. Znači, 

nama se je opseg posla, gotovo bi se usudio reći, povećao i postrožili su se kriteriji. Hvala na 

pitanju jer to dosta ljudi ne razumije i lijepo da smo se toga dotakli. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Zanima me samo s obzirom da imamo te najave tipa 

Njemačka i slično, zabranjuje grijanje na plin. Jel tako. Neke strategije do dvije dvadeset osme 

godine, i EU, preporučuje zamjenu bojlera i sl. Da li imate neke projekcije kako će se to 

odražavati na stanje plina i takve firme koje se bave tržištem plina? S obzirom da se potiču 

dizalice topline i preporuka za zamjenu kondenzacijskih bojlera i hoće li to kućanstvo koštati u 

nekom periodu u Samobor, odnosno u Hrvatskoj, jer nemamo te pokazatelje. 

 

ANTUN OKLOPČIĆ - To su pitanja koja se povlače sada momentalno na kongresima 

i na stručnim skupovima. Isto tako je bio i dizel koji se na kraju pokazao da je štetniji u 

proizvodnji nego u primjeni. Solarni paneli su divna i krasna stvar, i ja ih isto imam, ali sada se 

pojavljuje teza da jednog dana kad njih bude trebalo zbrinjavati da će biti veća ekološka šteta. 

Činjenica je da neki gradovi izbjegavaju, mi imamo firme koje već godinama imaju toplinske 

pumpe, npr. Lidl, oni ne koriste plin. Činjenica je da se treba okretati zelenijim oblicima 

energije, ali pitanje je pravilni način prepoznati što to je. Nešto što se na prvi pogled čini da je 

ekološki prihvatljivije u krajnjoj konzekvenci i nije. Plin je još uvijek najčišće fosilno gorivo, 

još nismo toliko spremni na neki radikalni prelaz, na neke druge energije. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem se na dosadašnjoj suradnji, te se nadam da ćemo se i 

sretati. 

Ima li još pitanja? 
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Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu trgovačkog društva Energo Metan d.o.o. za 2022. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD41.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrdeset prvu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Javne 

vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu Javne 

vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD42.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrdeset drugu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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DARKO LISEC - Neću imati pitanja, nego ću imati samo pohvale. Pohvalit ću 

zajednicu na trudu i svemu što radi i pokušava maksimalno izvući sve ono što se može izvući. 

 

MARKO POŽGAJ - Pohvalio bih naše vatrogasce. U materijalima sam našao, 

hajdemo reći, čudnu stvar, DVD Rude je dobilo dvije tisuće dvadeset druge godine nekoliko 

para čizama novih, da bi prije nekoliko dana bilo na Facebooku grupi Vatrogasci prodavane, 

skoro nove ili u dobrom stanju čizme, prodaje ih zapovjednik DVD Rude. Čisto me zanima, 

ako su ih rashodovali zašto se nisu dale nekom drugom društvu ako su u OK stanju, ili je to 

samo privatna stvar, ne znam? Evo, pitanje. 

 

ŽELJKO KOŠČICA - To uopće nije oprema DVD Rude. Razgovarao sam i sa 

zamjenikom gradonačelnika i pismeno smo uputili osobno upit gosp. Planinčiću koji je 

zapovjednik i on je rekao da je to privatna oprema. Dakle, nije riječ o opremi DVD-a, osobno 

imam opremu koju sam si sam kupio, nas jako puno ima takve opreme jer ne želimo biti na 

teret zajednici, već ako imamo mogućnosti kupimo si sami opremu. Moje prvo svečano odijelo 

kupila je moja supruga. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu Vatrogasne zajednice Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o radu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD43.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrdeset treću točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, veljaču i ožujak 2023. 

godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za siječanj, veljaču i ožujak 2023. 

godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora 

za siječanj, veljaču i ožujak 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o korištenju sredstava prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD44.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrdeset četvrtu točku dnevnog reda - Ostale 

informacije.  

 

Ima li tko kakvih prijedloga, primjedbi, ideja? 

 

MARKO POŽGAJ - Za kraj bih samo pohvalio komunalni odjel za sve projekte koje 

su zadnjih par mjeseci odradili, sva čast dečki nastavite tako dalje. 

 

DARKO LISEC - Nisam mogao iskoristiti priliku na početku aktualnog sata pa ću sada 

iskoristiti. Komunalni odjeli i gosp. Aleksandar Mixich radimo na jednoj jako, jako zahtjevnoj 

dionici Falašćak - Galgovo, to nitko ne može shvatiti ako ne živi tamo. Konstantno svaki dan 

četiri, pet, šest, telefonska poziva, imovinsko-pravni odnosi, situacija otkapanja, zakapanja, 

puknuća cijevi, odroni. Za jednog čovjeka tko radi i tko ima radni odnos i onda te ljudi još 

ovako malo zovu, malo je to prenaporno za jednog predsjednika mjesnog odbora. Svaka čast 

komunalnom odjelu, svaka čast Petru, koji se isto uključio u tu priču, koji je uvijek dostupan 

na telefonu. Ljudi su jako zahtjevni, jako su slobodni, uzimaju si svašta zapravo, svojataju 

svašta, a na kraju kada se pogleda vidi se da je to sasvim neka druga priča svega toga. Opći i 

privatni interes to je sasvim nešto drugo, to je sasvim neka druga priča. Ova cesta koja se radi 

na kraju će biti ponos i čast svima nama ovdje, a ako ćemo biti dobri morat ćemo napraviti 

kakvo završno druženje. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko da se javlja? 

 

PETAR BURIĆ - Zahvaljujem na pohvalama. Samo da napomenem vijećnicima da ne 

steknu dojam, ja sam tek jučer saznao tu informaciju, tih pet klizišta koja se saniraju na 

Falašćaku, to je druga najveća investicija trenutno u Hrvatskoj, za sanaciju klizišta, jedino veća 

je sanacija u Petrinji. To stvarno govori o velikom obujmu i velikom opsegu posla i zahtjevnosti 

samih radova. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako se više nitko ne javlja, evo, zadužujem gosp. Burića da pozdravi 

gradonačelnicu u ime Gradskog vijeća, da se brzo oporavi, da ne bude u stresu bila. 

Nadamo se da nećemo trebati imati Vijeće u sedmom mjesecu, ali ako bude trebalo na 

vrijeme ćemo vas o tome obavijestiti. 

Ugodne godišnje odmore vam želimo. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

Dovršeno u 8.05 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA  ZAMJENICA PROČELNICE  PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek  Ana Huljev Domović, dipl. iur.  Miran Šoić 


